
Protokół Nr XLIX/2009
 sesji Rady Miejskiej w Tarnowskich Górach

w dniu 25 listopada 2009 r. 
w sali sesyjnej tarnogórskiego Ratusza

godz. 9.30

1. Otwarcie sesji.

2. Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad.

3. Część informacyjna.

4. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 28 października br.

5. Interpelacje, wnioski, pytania Radnych oraz dyskusja ogólna – część pierwsza.

6. Pierwsze czytanie projektu budżetu miasta Tarnowskie Góry na 2010 rok.

7. Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2009 rok.

8. Projekt  uchwały  w  sprawie  uchylenia  Uchwały  Nr  XLVI/508/2009  Rady  Miejskiej 

w Tarnowskich  Górach  z  dnia  26  sierpnia  2009  r.  w  sprawie  opłat  za  świadczenia 

w publicznych przedszkolach prowadzonych przez Gminę Tarnowskie Góry.

9. Skarga  na  działalność  Dyrektora  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  oraz 

Burmistrza Miasta Tarnowskie Góry.

10.Projekt  uchwały  w  sprawie  podtrzymania  stanowiska  Rady  Miejskiej  zawartego

w  Uchwale  Nr  XXXVII/403/2009  Rady  Miejskiej  w  Tarnowskich  Górach  z  dnia

26  stycznia  2009  r.,  podtrzymanego  Uchwałą  Nr  XLIV/483/2009  Rady  Miejskiej

w Tarnowskich Górach z dnia 24 czerwca 2009 r.  oraz Uchwałą Nr XLVIII/543/2009 

Rady Miejskiej w Tarnowskich Górach z dnia 28 października 2009 r. oraz w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta Tarnowskie Góry.

11.Projekt uchwały w sprawie określenia liczby przeznaczonych do wydania w 2010 roku 

nowych  licencji  na  wykonywanie  transportu  drogowego  taksówką  na  terenie  Gminy 

Tarnowskie Góry.

12.Skarga  na  działalność  Dyrektora  Publicznego  Gimnazjum  Nr  2  Sportowego

w Tarnowskich Górach.

13.Projekt uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji REWIZYJNEJ.

14.Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych  oraz  Przeciwdziałania  Narkomanii  w  Tarnowskich  Górach

na 2010 rok.

15.Projekt  uchwały w sprawie  zmiany Uchwały Nr  XXXVI/397/2008 z  dnia  30  grudnia 
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2008r. w sprawie zarządzenia poboru opłaty targowej w drodze inkasa oraz określenia 

inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso.

16.Projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na 

okres nie przekraczający trzech lat nieruchomości gruntowej będącej własnością Gminy 

Tarnowskie Góry.

17.Projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy 

nieruchomości gruntowych położonych w Tarnowskich Górach.

18.Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy 

nieruchomości gruntowych będących własnością Gminy Tarnowskie Góry.

19.Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości gruntowej będącej własnością Gminy Tarnowskie Góry.

20.Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na 

okres do trzech lat nieruchomości gruntowej położonej w rejonie ulicy Styczyńskiego 

w Tarnowskich Górach.

21.Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  nieruchomości  gruntowej 

niezabudowanej położonej w Tarnowskich  Górach przy ul. K. Odnowiciela.

22.Projekt  uchwały  w  sprawie  zgody  na  zbycie  części  nieruchomości  gruntowej 

niezabudowanej położonej w rejonie ul. Szymały w Tarnowskich Górach.

23.Projekt uchwały  w sprawie zmiany fragmentu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego  dla  dzielnicy  Bobrowniki  Śląskie  –  Wschód  w  Tarnowskich  Górach, 

w  zakresie  zmiany  przeznaczenia  działki  nr  1778/197  położonej  przy  ulicy 

Grunwaldzkiej.

24.Projekt uchwały  w sprawie zmiany fragmentu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego  dla  dzielnicy  Bobrowniki  Śląskie  –  Wschód  w  Tarnowskich  Górach 

w zakresie zmiany przebiegu drogi w rejonie ulicy Radzionkowskiej.

25.Projekt uchwały w sprawie zmiany fragmentu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla dzielnicy Bobrowniki Śląskie – Wschód w Tarnowskich Górach w 

zakresie rozszerzenia funkcji terenu zabudowy usługowej o funkcję sportu i rekreacji.

26. Projekt uchwały  w sprawie rozpatrzenia wezwania do usunięcia naruszenia prawa 

w Uchwale  Nr  XLVIII/553/2009  Rady  Miejskiej  w  Tarnowskich  Górach  z dnia  28 

października 2009r.  w sprawie określenia liczby przeznaczonych do wydania w 2010 

roku nowych licencji na wykonywanie transportu drogowego taksówką na terenie Gminy 

Tarnowskie Góry.

27.Interpelacje, wnioski, pytania Radnych oraz dyskusja ogólna – część druga.
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Ad. 1
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Piotr  SZCZĘSNY  chwilą  skupienia  otworzył  obrady 

XLIX  sesji  Rady  Miejskiej  w  Tarnowskich  Górach,  a  następnie  na  podstawie  listy 

obecności stwierdził prawomocność obrad i powitał gości przybyłych na dzisiejszą sesję.

Listy obecności stanowią załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. 2
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Piotr  SZCZĘSNY wycofał z  porządku  obrad 

następujące projekty uchwał:

1. w  sprawie  uchylenia  Uchwały  Nr  XLVI/508/2009  Rady  Miejskiej  w  Tarnowskich 

Górach  z  dnia  26  sierpnia  2009  r.  w  sprawie  opłat  za  świadczenia  w  publicznych  

przedszkolach prowadzonych przez Gminę Tarnowskie Góry.

2. w  sprawie  przekazania  skargi  Wojewody  Śląskiego  do  Wojewódzkiego  Sądu 

Administracyjnego w Gliwicach.

Uzasadnienie do powyższego Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił następująco: 

„projekty uchwał konsultowałem z dwoma Kancelariami Radców Prawnych. W tej sprawie 

pozytywną opinię wydała Kancelaria Radców Prawnych „Probitas” oraz Burmistrz Miasta. 

Ja jednak mam wątpliwości dotyczące prawidłowości brzmienia projektów uchwał, dlatego 

wycofuję je z porządku obrad.”

Następnie  Przewodniczący wprowadził do  porządku  obrad  (w  punkcie  9)  skargę  na 

działalność  Dyrektora  Miejskiego  Ośrodka Pomocy Społecznej  oraz  Burmistrza  Miasta 

Tarnowskie  Góry  w  związku  z  którą  został  przygotowany  projekt  uchwały  (punkt  10) 

w sprawie  podtrzymania  stanowiska  Rady  Miejskiej  zawartego

w  Uchwale  Nr  XXXVII/403/2009  Rady  Miejskiej  w  Tarnowskich  Górach  z  dnia

26  stycznia  2009  r.,  podtrzymanego  Uchwałą  Nr  XLIV/483/2009  Rady  Miejskiej

w Tarnowskich Górach z dnia 24 czerwca 2009 r. oraz Uchwałą Nr XLVIII/543/2009 Rady  

Miejskiej  w  Tarnowskich  Górach  z  dnia  28  października  2009  r.  oraz  w  sprawie  

rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta Tarnowskie Góry.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej poinformował,  że  w  dniu  dzisiejszym  został 

przygotowany po raz kolejny projekt uchwały  w sprawie określenia liczby przeznaczonych 

do wydania w 2010 roku nowych licencji na wykonywanie transportu drogowego taksówką  

na terenie Gminy Tarnowskie Góry – jeżeli Rada Miejska zadecyduje wydać nowe licencje, 

to zostanie zaproponowany do  porządku obrad  projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia  
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wezwania do usunięcia naruszenia prawa w Uchwale Nr XLVIII/553/2009 Rady Miejskiej  

w Tarnowskich  Górach  z  dnia  28  października  2009r.  w sprawie  określenia  liczby 

przeznaczonych  do  wydania  w 2010  roku  nowych  licencji  na  wykonywanie  transportu  

drogowego taksówką na terenie Gminy Tarnowskie Góry.

Zastępca Burmistrza Miasta Piotr SKRABACZEWSKI:  złożył  następująca wnioski do 

porządku obrad

– o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie uchylenia Uchwały 

Nr  XLVI/508/2009  Rady  Miejskiej  w  Tarnowskich  Górach  z  dnia  26  sierpnia  2009  r.  

w sprawie opłat za świadczenia w publicznych przedszkolach prowadzonych przez Gminę 

Tarnowskie Góry  na wniosek Burmistrza Miasta oraz autopoprawki do projektu uchwały 

w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2009r.;

– o  zamianę  wcześniej  złożonego  projektu  uchwały w  sprawie  zmiany  Uchwały 

Nr XXXVI/397/2008  z  dnia  30  grudnia  2008r.  w  sprawie  zarządzenia  poboru  opłaty 

targowej  w  drodze  inkasa  oraz  określenia  inkasentów  i  wysokości  wynagrodzenia  za 

inkaso na projekt uchwały przygotowany na dzisiejszą sesję (wcześniejszy projekt uchwały 

został dopracowany).

Radny Franciszek NOWAK: „odnośnie punktu 8 porządku obrad. Od początku wydawało 

się  logiczne,  że Przewodniczący Rady Miejskiej  nie  mógł  wprowadzić  przygotowanego 

przez siebie projektu uchwały. Pan Burmistrz przygotował projekt uchwały, następny punkt 

porządku obrad to przesłanie projektu uchwały do Sądu Administracyjnego. Czy to nie 

będzie kolidowało?”

Zastępca  Burmistrza  Miasta  Piotr  SKRABACZEWSKI:”przekazanie  skargi  do  Sądu 

Administracyjnego, a uchylenie uchwały to dwie różne sprawy.”

Radny  Stanisław  KOWOLIK: „myślę,  że  najważniejsza  jest  przytomność  Pana 

Przewodniczącego  i  kierowanie  poszczególnymi  głosowaniami.  Rozumiem,  że  Pan 

Przewodniczący zawnioskował o skreślenie punktu 8 i 9 z porządku dziennego. Za chwilę 

będziemy głosować i w zależności od rezultatu....”

Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr SZCZĘSNY: „ja wycofałem z porządku obrad te 

dwa  projekty  uchwał.  Wprowadzamy  w  punkcie  8  projekt  uchwały  na  wniosek  Pana 
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Burmistrza.”

Radny  Stanisław  KOWOLIK: „Chciałbym  mieć  jasność  prawną,  mamy  przed  sobą 

porządek dzienny (…), w tym porządku (w języku ustawy o samorządzie gminnym) Pan 

Przewodniczący wnosi o skreślenie określonych punktów. Proszę o interpretację prawną 

Pana Mecenasa. Pan Przewodniczący stwierdził, że nabył wątpliwości. Proszę opisać na 

czym te wątpliwości polegają. Rozumiem, że etap wątpliwości zakończył się w momencie 

przygotowania projektów uchwał, zaopiniowania ich przez Radców Prawnych i złożenia 

we własnej wirtualnej lasce. Okazuje się, że tych wątpliwości Burmistrz Miasta nie ma, 

chodzi o konfrontację pewnych merytorycznych uzasadnień.  Wnoszę o skreślenie punktu 

11 i punktu 12 (skarga na...)  apeluję raz jeszcze, aby nie wrzucać Radnym, tego typu 

spraw,  całego  pakietu  materiału,  ponieważ  Rada  Miejska  nie  jest  w  stanie  tego 

przeanalizować.  Te  materiały,  w  moim  przekonaniu,  Pan  Przewodniczący  powinien 

z marszu  przekazywać  do  Komisji  REWIZYJNEJ,  która  to  powinna  zanalizować 

i przedłożyć  projekt  uchwały  (skargę  uznać  za  zasadną  lub  niezasadną)  bądż  też 

zawyrokować, że rzecz nie jest skargą.”

Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr SZCZĘSNY: „jeżeli chodzi o punkt 8 sytuacja jest 

bardzo  skomplikowana,  ja  śledziłem,  jak  wygląda  sytuacja  w  innych  Gminach.  Rada 

Miejska nie  podejmowała uchwał  w tego typu sprawach.  (…) Nie mam jednoznacznej 

opinii,  dlatego proponuję wycofanie projektów uchwał z punktu 8 i 9 projektu porządku 

obrad.  Jeżeli  chodzi  o  skargi  to  ustawa mówi  wyraźnie,  że to  Rada Miejska decyduje 

o dalszym biegu sprawy, np. o przekazaniu do Komisji REWIZYJNEJ.”

Radca  Prawny  Maciej  HONIEK: „w  mojej  opinii  obecnie  głosujemy  nad  projektem 

porządku obrad. W samej jego treści widnieje zapis przedstawienie i przyjęcie porządku 

obrad. Dopiero po jego głosowaniu projekt porządku obrad staje się porządkiem obrad (po 

dokonaniu zmian przez Burmistrza Miasta i Przewodniczącego Rady Miejskiej). Odnośnie 

skargi złożonej przez Wojewodę – w mojej ocenie skarga nie powinna wpłynąć do Rady 

Miejskiej.   Wojewoda  powinien  tą  skargę  skierować  bezpośrednio  do  Wojewódzkiego 

Sądu Administracyjnego. Dlaczego ona trafiła na ręce Pana Przewodniczącego, trudno mi 

powiedzieć.  Jest  to  niezgodne  z   przepisami  o  postępowaniu  przed  sądami 

administracyjnymi.”
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Radny  Stanisław  KOWOLIK: „rozumiem  Panie  Mecenasie,  że  Pan  Przewodniczący 

może wycofać wszystkie projekty uchwał, których jest autorem z porządku dziennego.”

Radca Prawny Maciej HONIEK: „tak, pod warunkiem, że jest autorem projektu uchwały.”

Radny Stanisław KOWOLIK:”głosujmy wszystkie wnioski.”

Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr SZCZĘSNY: „przedstawione przeze mnie i Pana 

Burmistrza wnioski są porządkujące, ja  proponuję przegłosować tylko Pana wniosek.”

Radny  Stanisław  KOWOLIK: „proszę  działać  formalnie,  wojskowo,  regulaminowo. 

Wprowadzony wniosek należy przegłosować.”

Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr SZCZĘSNY przystąpił do procedury głosowania 

zgłoszonych w dyskusji wniosków:

Wniosek  Nr  1  Zastępcy  Burmistrza  Miasta  Piotra  SKRABACZEWSKIEGO 

o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały  w sprawie uchylenia Uchwały Nr  

XLVI/508/2009 Rady Miejskiej w Tarnowskich Górach z dnia 26 sierpnia 2009 r. w sprawie 

opłat  za  świadczenia  w  publicznych  przedszkolach  prowadzonych  przez  Gminę  

Tarnowskie Góry na wniosek Burmistrza Miasta.

Za przyjęciem zaproponowanego wniosku głosowało – 19 Radnych, przeciw– 0 Radnych, 

od głosu wstrzymało się – 0 Radnych.

Wniosek został przyjęty.

Wniosek Nr 2  Zastępcy Burmistrza Miasta Piotra SKRABACZEWSKIEGO  o zamianę 

wcześniej  złożonego projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXVI/397/2008 

z dnia 30 grudnia 2008r. w sprawie zarządzenia poboru opłaty targowej w drodze inkasa 

oraz  określenia  inkasentów i  wysokości  wynagrodzenia  za  inkaso na  projekt  uchwały 

przygotowany na dzisiejszą sesję.

Za przyjęciem zaproponowanego wniosku głosowało – 19 Radnych, przeciw– 0 Radnych, 

od głosu wstrzymało się – 0 Radnych.

Wniosek został przyjęty
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Wniosek Nr 3  Radnego Stanisława KOWOLIKA o skreślenie punktu 8 i  9 z porządku 

dziennego (Skarga na działalność Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej oraz 

Burmistrza  Miasta  Tarnowskie  Góry,  skarga  na  działalność  Dyrektora  Publicznego 

Gimnazjum Nr 2 Sportowego w Tarnowskich Górach).

Za przyjęciem zaproponowanego wniosku głosowało – 3 Radnych, przeciw– 15 Radnych, 

od głosu wstrzymało się – 2 Radnych. 

Wniosek nie został przyjęty.

Następnie  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poddał  pod  głosowanie  porządek  obrad 

dzisiejszej sesji. 

Za przyjęciem zaproponowanego porządku obrad sesji głosowało – 16 Radnych, przeciw– 

3 Radnych, od głosu wstrzymało się – 0 Radnych. 

Porządek obrad XLIX sesji został przyjęty.

Ad. 3
Cześć informacyjna.

Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr SZCZĘSNY:  „w dniu dzisiejszym udzielę głosu 

Mieszkańcowi  Naszego  Miasta  Panu  Grzegorzowi  PIOTROWIAKOWI w punkcie  10 

porządku  obrad  tj.  projekcie  uchwały  w  sprawie  określenia  liczby  przeznaczonych  do 

wydania w 2010 roku nowych licencji na wykonywanie transportu drogowego taksówką na 

terenie Gminy Tarnowskie Góry.

-  w  dniu  26  października  2009r.  otrzymałem odpowiedź  Zastępcy  Burmistrza  Miasta 

Piotra SKRABACZEWSKIEGO na interwencję Pani Sylwestry SZYRYK w sprawie drogi 

bocznej od ul. Kolejowej w Tarnowskich Górach.

– również  w dniu  26  października  2009r.  wpłynęło  na  moje  ręce  Sprawozdanie 

Naczelnika  Wydziału  Sportu  i  Turystyki  Pana  Mieczysława  ORGACKIEGO 

z przeprowadzonej konkurencji SKAT sportowy, w ramach XIV Spartakiady Dzielnic.

– w  dniu  29  października  2009r.  Przewodniczący  Zarządu  Dzielnicy  Bobrowniki 
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Śląskie – Piekary Rudne Pan Grzegorz WALOSZCZYK złożył na moje ręce interwencję 

w sprawie  zmiany  granicy  działek  Państwa  Żydek  i Romanowskich  w  trakcie  budowy 

ul. Kruczej w Tarnowskich Górach.

– w dniu 30 października 2009r. otrzymałem drogą elektroniczną ofertę szkoleniową 

Centrum  Studium  i  Analiz  Gospodarczych.  Tematyką  szkolenia  będzie:  Nowa  ustawa 

o Bezpieczeństwie Imprez Masowych oraz Zgromadzenia Publiczne. Szkolenia odbywają 

się  w  salach  konferencyjnych  EuroProfes  w  Katowicach  ul.  Stawowa  10.  Wszystkich 

chętnych proszę o zgłaszanie się w Biurze Rady Miejskiej.

– w dniu 2 listopada  2009r.  otrzymałem odpowiedź Zastępcy Burmistrza Miasta 

Pana  Piotra  SKRABACZEWSKIEGO  na  interwencję  mieszkańców  ul.  Radosnej  54 

w Tarnowskich  Górach  w  sprawie  rozliczenia  zbyt  wysokich  kosztów  zużycia  wody 

w budynku Międzygminnego Towarzystwa Budownictwa Społecznego Sp. z o.o.

– W dniu  3  listopada  2009r. wpłynęła  do  Rady Miejskiej  w  Tarnowskich  Górach 

skarga  Wojewody  Śląskiego  skierowana  do  Wojewódzkiego  Sądu  Administracyjnego 

w Gliwicach na Uchwałę Nr XLVI/508/2009 Rady Miejskiej w Tarnowskich Górach z dnia 

26  sierpnia  2009r.  w  sprawie  opłat  za  świadczenia  w  publicznych  przedszkolach 

prowadzonych  przez  Gminę Tarnowskie  Góry jako  niezgodnej  z  art.  14  ust.  5  ustawy 

z dnia 7 września 1991 r. o systemie oświaty w związku z art. 32 Konstytucji RP. 

Sprawa  skargi  zostanie  szczegółowo  rozpatrzona  w  punkcie  9  dzisiejszego  porządku 

obrad. 

– W  dniu  3  listopada  2009r. z  upoważniania  Naczelnika  Urzędu  Skarbowego 

w Lublińcu Pan Piotr KWIECIŃSKI przekazał na moje ręce wyniki analizy oświadczenia 

majątkowego  Pani  Janiny  OCHMAN,  w  którym  to  oświadczeniu  nie  stwierdzono 

nieprawidłowości. Kopię informacji przekazałem Burmistrzowi Miasta. 

– Ponadto  w  dniu 3  listopada  2009r.  z  upoważnienia  Naczelnika  Urzędu 

Skarbowego  w  Tarnowskich  Górach  Pan  Dariusz  CHUDOBA przekazał  mi  informację 

dotyczącą otrzymanych oświadczeń majątkowych za 2009 rok. 

Kopię informacji przekazałem Burmistrzowi Miasta.

– W dniu 4 listopada 2009r. Radny Marek JAWORSKI złożył wniosek, którego treść 

pozwolę sobie Państwu przytoczyć (...)

Pragnę  dodać,  że  zwróciłem  się  do  Przewodniczącego  Komisji  INFRASTRUKTURY 

I ROZWOJU MIASTA z prośbą o ujęcie przedmiotowego wniosku w Planie pracy Komisji 

na I półrocze 2010 roku.
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– w dniu 16 listopada 2009r. Kuria Diecezjalna w Gliwicach przekazała na moje ręce 

zaproszenie  do  udziału  w  dniu  12  grudnia  2009r.  w Adwentowym Dniu  Skupienia  dla 

Pracowników Samorządu Terytorialnego, którego treść Państwu przytoczę (…);

– w dniu 20 listopada 2009r.  otrzymałem zaproszenie Stowarzyszenia Miłośników 

Ziemi Tarnogórskiej na potkanie w Muzeum Tarnogórskim w dniu 27 listopada br. o godz. 

17.00 poświęcone promocji nowo wydanego albumu: „Ziemia Tarnogórska w obiektywie”. 

Na miejscu będzie możliwość nabycia albumu  promocyjnej cenie.

– w dniu 23 listopada 2009r. otrzymałem od Pełnomocnika ds. Realizacji Projektu 

Pana Marka POŁULICHA materiały informacyjne dotyczące Projektu Funduszu Spójności 

„Budowa  Kanalizacji  sanitarnej  i  deszczowej  oraz  oczyszczalni  ścieków  komunalnych 

w Tarnowskich  Górach”,  które  zostały  przedstawione  Radnym  wchodzącym  w  skład 

Komisji  INFRASTRUKTURY  I ROZWOJU  MIASTA,  Komisji  RODZINY,  ZDROWIA, 

POMOCY SPOŁECZNEJ  I  OCHRONY ŚRODOWISKA oraz  Komisji  REWIZYJNEJ  na 

wspólnym wyjazdowym posiedzeniu Komisji w dniu 17 listopada 2009r. 

                                                            

INFORMACJA
z działalności wydziałów Urzędu Miejskiego oraz jednostek organizacyjnych Gminy 

w okresie od dnia 27.10.2009r. - 23.11.2009r. 

Wydział Inwestycji i Remontów:

1. Budowa ulicy Semaforowej. Trwa budowa chodników. Wykonano podbudowę, warstwę 

wiążącą oraz warstwę ścieralną z asfaltem w pasie jezdni oraz kanalizację deszczową.

2. Remont  boiska  KS  Bobrowniki  Śl.  Ponowny  przetarg  na  wykonanie  remontu 

nawierzchni płyty boiska zostanie ogłoszony w przyszłym roku.

3. Remont Ratusza. Trwają prace nad wykonaniem projektu remontu elewacji  budynku 

ratusza i  sali  sesyjnej.  Zawarto  umowę na wymianę drzwi  zewnętrznych  oraz  budowę 

wiatrołapu do Referatu promocji Miasta oraz remont schodów granitowych.

Trwają prace związane z wyłonieniem wykonawcy zabezpieczenia elewacji Ratusza przed 

spadającymi elementami piaskowca.

4. Stadion TS "Gwarek". W dniu 03.11. zawarto umowę na budowę drogi dojazdowej wraz 

z parkingiem  oraz  wybudowaniem  części  ogrodzenia  wokół  drogi  TS  Gwarek.  Trwają 
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prace związane z korytowaniem pod drogę dojazdową.

5. Budowa boiska wielofunkcyjnego do hokeja na trawie przy GP Nr 4. Zakończono roboty 

budowlane  związane  z  budową  boiska.  Zakończono  wykonanie  nawierzchni 

poliuretanowej  na   bieżni  i  skoczni  w  dal.  Nastąpiło  rozstrzygnięcie  przetargu  na 

wykonanie oświetlenia i zainstalowanie monitoringu terenu boiska.

6. Budowa boiska "Orlik 2012" przy SP Nr 13.  Zakończono budowę boisk "Orlik - 2012".

Trwają  prace  adaptacyjne  części  pomieszczeń  szkoły  na  zaplecze  sanitarno-socjalne. 

Zawarto umowę na wykonanie oświetlenia nocnego i monitoringu na boisku.

7. Budowa  kanalizacji  -  Repty  Śl..  W dniu  04.11.2009r.  dokonano  odbioru  końcowego 

robót.

8. Renowacja nawierzchni asfaltowych boisk. Zakończono roboty i odebrano boiska przy 

Szkołach Podstawowych Nr 5 i 9.

9. Termomodernizacja przedszkola Nr 24. W dniu 30.10.2009 r. dokonano odbioru robót 

dodatkowych przy termomodernizacji Przedszkola Nr 24 w Strzybnicy.

10. Budowa przyłączy: wodociągowego, kanalizacji sanitarnej i deszczowej do budynków 

przy ul. Nakielskiej 26-28. Trwają prace nad budową przyłączy.

11. Oświetlenie w Parku Miejskim. W dniu 18.11.2009 r. zawarto umowę na wykonanie 

oświetlenia alejek parkowych na odcinku od ul. Gliwickiej do cmentarza wojskowego. 

12. Remont  tarasu  i  wymiana  okien  w  TS  Iskra.  Zakończono  roboty  związane 

z układaniem płytek na tarasie.

13. Rewitalizacja  pałacu  w Rybnej.  Wykonano  wstępną koncepcję  rewitalizacji  Pałacu. 

Projektanci  prowadzą  niezbędne  uzgodnienia  z  gestorami  sieci  i  Konserwatorem 

Zabytków w Katowicach.

14. Oświetlenie ulic na terenie Gminy - budowa i oświetlenie. W dniu 23.11.2009 r. zawarto 

umowę na  uzupełnienie  oświetlenia  na  odcinku  od skrzyżowania  z  ul.  Ks.  Rudola  do 

budynku  przy  ul.  Grzybowej  -  I  etap.  W  dniu  04.11.2009r.  otrzymano  dokumentację 

projektową na oświetlenie fragmentu ul. Krótkiej.

15. Remont  budynku  przy  ul.  Sienkiewicza  2.  Przystąpiono  do  prac  związanych 

z przebudową  pomieszczeń  parteru  na  Biuro  Obsługi  Klienta  i  na  I  i  II  piętrze  na 

sanitariaty.

16. Został  wykonany projekt  budowlany dla budowy dwóch budynków komunalnych na 

osiedlu Andersa w Lasowicach. Trwają prace związane z uzgodnieniami sieci z gestorami 

i rozpoczęto wykonywanie projektu budowlano-wykonawczego.

17. Trwają prace związane z wykonaniem izolacji ścian fundamentowych Przedszkola Nr 
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13  w Reptach Śląskich oraz wykonaniem drenażu.

18. W dniu 06.11.2009 r.  dokonano odbioru robót polegających na utwardzeniu żużlem 

wielkopiecowym ul. Sikorek i Czajek.

Wydział Gospodarki Nieruchomościami:

1. Sprzedano 3  lokale mieszkalne na rzecz najemców, usytuowane w budynku przy ulicy 

Słoneczników 49/3, 49a/6, 49a/16, w Tarnowskich Górach za kwotę: 83.679,65 zł.

2. Sprzedano 1 garaż w przetargu ustnym ograniczonym położony w Tarnowskich Górach 

przy ul. Lipowej za kwotę: 13.640 zł.

3. Zakończono  regulację  udziałów  we  wspólnocie   przy  ulicy  Powstańców  Śl.  36A 

w Tarnowskich Górach.

4. Zorganizowano  przetarg  ustny  nieograniczony   na  sprzedaż  lokalu  mieszkalnego 

położonego w budynku przy ul. Piastowskiej 4 w Tarnowskich Górach.

5. Przygotowano postanowienia w sprawie:

-  przeznaczenia  do  dzierżawy   nieruchomości  gruntowych  położonych  w  Tarnowskich 

Górach  przy  ulicy  Górnej,  Zwartej,  Laryszowskiej,  Rozpłochowskiej,  w  rejonie  ulicy 

Włoskiej.

6. Zawarto 3 umowy dzierżawy na łączną powierzchnię 7720m2.

7. Wydano:

  - 22 zgody na wejście w teren

  - 16 zgód  na wycinkę drzew

  -  1 zgodę  na korzystanie z drogi wewnętrznej gminnej

  -  7 zawiadomień o nadaniu numerów porządkowych nieruchomości

  -  9 postanowień opiniujących podział nieruchomościami

  -  2 postanowienia o rozgraniczeniu nieruchomości

  -  8 decyzji zatwierdzających projekty podziału nieruchomości

  -  2 postanowienia o rozgraniczeniu nieruchomościami

  -  2 decyzje o rozgraniczeniu nieruchomości.

8. Przekazano 7 wniosków o komunalizację nieruchomości o pow.1.7601ha.

9. Wydano 1 decyzję dotyczącą przekazania nieruchomości w trwały Zarząd jednostkom 

 organizacyjnym  gminy.

10. Przekazano  na  rzecz  Tarnogórskiego  Ośrodka  Terapii  Uzależnień,  Profilaktyki 

i Pomocy  Psychologicznej  –  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej 

nieruchomość w użytkowanie.
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11. Zawarto  4  umowy  dotyczące  wyrażenia  zgody  na  korzystanie  z  nieruchomości 

gminnych.

12. Nabyto w drodze umowy cywilno prawnej:

− nieruchomość  zabudowaną  budynkiem  mieszkalnym  wielorodzinnym  przy 

ul. Bytomskiej  w  Tarnowskich Górach za kwotę 640.000 zł.

Wydział Gospodarki Miejskiej:

1. Został przeprowadzony przetarg nieograniczony na zadanie zimowego utrzymania dróg 

w  sezonie  2009/2010.  W  wyniku  przeprowadzonego  postępowania  wyłoniony  został 

wykonawca Jacek Wieczorek Zakład Usług Drogowych i Terenów Zielonych z Bytomia.

2. Remont  kotłowni  w budynku KS „Górnik”  Bobrowniki  Śląskie  ul.  Piotra  Skargi  15  – 

wymiana kotła c.o. i bojlera na ciepłą wodę - 68.937,14 zł

3. Wymiana  stolarki  okiennej  wraz  z  parapetami  budynkach  mieszkalnych  Gminy 

Tarnowskie Góry  – (roboty w toku) -  258.650,22 zł

4. Wymiana  stolarki  okiennej  wraz  z  parapetami  budynkach  mieszkalnych  Gminy 

Tarnowskie Góry – umowa uzupełniająca (roboty w toku) - 30.060,73 zł

5. Wykonanie  wewnętrznej  instalacji  kanalizacyjnej  z  podłączeniem  do  sieci  miejskiej, 

wykonanie  instalacji  deszczowej  oraz  dwóch  pomieszczeń  ubikacji  wspólnych  dla 

lokatorów budynku przy ul.Witosa 57 (odbiór 18.11.2009r.) -  19.619,70 zł

6. Remont  pokrycia  dachu oraz  kominów budynku przy ul.  Legionów 19 (odbiór  robót 

12.11.2009r. - 57.643,50 zł

7. Remont pokrycia dachu budynku przy ul. Zagórskiej 93 (odbiór 13.11.2009r.) - 

91.563,78 zł.

Zespół ds. Realizacji Projektu pn. Budowa kanalizacji  sanitarnej 

i deszczowej w Tarnowskich Górach:

1. Kontrakt 1A – Modernizacja i rozbudowa systemu kanalizacji sanitarnej i deszczowej w zlewni 

COŚ:

- trwają roboty budowlane w dzielnicach Lasowice i Sowice.

2. Kontrakt 1B – Modernizacja i  rozbudowa systemu kanalizacji  sanitarnej i deszczowej 

w zlewni COŚ:

-  postępowanie przetargowe  -  wyłoniono najkorzystniejszą ofertę  -  oferta nr 26: 

Konsorcjum:  K.P.B.P.  „BUDUS” S.A. - lider konsorcjum,  P.I.I. „ HYDRO- MONTEX” SP. 

z o. o.  - członek konsorcjum.
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3. Kontrakt 2 - Budowa Centralnej Oczyszczalni Ścieków:

- uzyskano Decyzję pozwolenia na budowę.

4. Kontrakt 6 – Projektowanie dla II Fazy Projektu:

- trwają prace związane z Projektami Wykonawczymi,

- uzyskano Decyzję o środowiskowych uwarunkowaniach.

5. Realizacja spraw bieżących:

- współpraca z instytucjami zewnętrznymi, inwestorami i mieszkańcami Tarnowskich  Gór, 

- spotkanie z Radnymi 17.11.2009r. – pokazanie terenu robót budowlano-montażowych.

Biuro Strategii i Rozwoju Miasta:

1. Złożony  przez  Gminę  wniosek  pn.  „  Efektywni  i  skuteczni”  w  ramach  Programu 

Operacyjnego Kapitał Ludzki,  Priorytetu V-Dobre rządzenie, Działania 5.2.-Wzmocnienie 

potencjału  administracji  samorządowej,  Poddziałania  5.2.1.–Modernizacja  zarządzania 

w administracji   samorządowej  ( konkurs nr 2/POKL/5.2.1/2009) został  umieszczony na 

liście rankingowej projektów rekomendowanych do dofinansowania przez Komisję Oceny 

Projektów – konkurs nr 2/POKL/5.2.1/2009. 

2. Przygotowanie  dokumentacji  niezbędnej  do  sporządzenia  i  wniosku  o  płatność 

pośrednią  dotyczącą  projektu:  „e-Tarnowskie  Góry.  Rozwój  elektronicznych  usług 

publicznych”. Przekazanie wniosku o płatność instytucji zarządzającej. 

3. Przygotowanie  dokumentów  związanych  ze  zmianą  umowy  w  formie  aneksu  dla 

projektu „  Rekultywacja  wysypiska  odpadów  komunalnych  przy  ul.  Opolskiej 

w Tarnowskich Górach” w ramach działania 5.2. Gospodarka odpadami RPO WSL na lata 

2007-2013. 

4. Przygotowanie  materiałów na spotkanie Rady ds.  Gospodarki,  które  odbędzie  się  8 

grudnia w Sali nr 40. Podczas spotkania zaprezentowane zostaną prace nad aktualizacją 

Strategii i Rozwoju Miasta Tarnowskie Góry. 

5. Współpraca  z  placówkami  oświatowymi  w  zakresie  przygotowywania  wniosków 

o udzielenie  wsparcia  finansowego  w  roku  2010  na  zakup  pomocy dydaktycznych  do 

miejsc  zabaw  w  szkole  oraz  na  utworzenie  szkolnych  placów  zabaw  w  ramach 

Rządowego  programu  wspierania  w  latach  2009-2014  organów  prowadzących 

w zapewnieniu bezpiecznych warunków nauki, wychowania i opieki w klasach I-III szkół 

podstawowych i ogólnokształcących szkół muzycznych I stopnia - „Radosna szkoła”. 

6. Współpraca  z  przy  realizacji  projektu  pn. „Rewitalizacja  Pałacu  w  Rybnej  wraz 

z otoczeniem na cele kulturalne”  dofinansowanego  w ramach Regionalnego Programu 
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Operacyjnego Województwa Śląskiego na lata 2007-2013, Priorytet 4- Kultura, Działanie 

4.1.Infrastruktura kultury.

7. Współpraca z  placówkami  oświatowymi  przy realizacji  zadania  w ramach Programu 

Operacyjnego Kapitał Ludzki (nr 1/POKL/9.4/2008)  pt. „Nauczyciel się uczy. Podnoszenie 

kwalifikacji tarnogórskiej kadry oświatowej” oraz projektu „ Pływać każdy może!”. 

8. Współpraca  z  placówkami  oświatowymi   przy  realizacji  zadania  pn.  „Pływać  każdy 

może!”  dofinansowanego  ze  środków  Funduszu  Zajęć  sportowo-  rekreacyjnych  dla 

uczniów przez Ministerstwo Sportu i Turystyki. 

9. Bieżąca  współpraca  Biura  z  komórkami  organizacyjnymi  Urzędu  w  zakresie 

przygotowywania  wniosków o dofinansowanie zadań Gminy. 

Biuro Zamówień Publicznych:

1.     Wszczęte postępowania o udzielenie zamówienia publicznego  
W trybie przetargu nieograniczonego o wartości zamówienia mniejszej niż kwoty określone 

w przepisach wydanych na podstawie art.  11  ust.  8  ustawy Pzp (206.000 Euro  – dla 

dostaw lub usług i 5.150.000 Euro – dla robót budowlanych) na:

♦ Dzierżawę, montaż i demontaż elementów wystroju świątecznego.

2.     Zakończone postępowania o udzielenie zamówienia publicznego  
W trybie przetargu nieograniczonego o wartości zamówienia mniejszej niż kwoty określone

w przepisach wydanych na podstawie art.  11  ust.  8  ustawy Pzp (206.000 Euro  – dla 

dostaw lub usług i 5.150.000 euro – dla robót budowlanych) na:

♦ Oświetlenie Parku Miejskiego na odcinku od ul. Gliwickiej do cmentarza wojskowego.

W trybie przetargu nieograniczonego o wartości zamówienia równej lub przekraczającej 

kwoty określone w przepisach wydanych na podstawie art. 11 ust. 8 ustawy Pzp (206.000 

Euro – dla dostaw lub usług i 5.150.000 Euro – dla robót budowlanych) na:

♦ Zimowe utrzymanie dróg w sezonie 2009/2010 na terenie Gminy Tarnowskie Góry.

3.   Unieważnione postępowania o udzielenie zamówienia publicznego  
W  trybie  przetargu  nieograniczonego  o   wartości  zamówienia  mniejszej  niż  kwoty 

określone w przepisach wydanych na podstawie art. 11 ust. 8 ustawy Pzp (206.000 Euro – 

dla dostaw lub usług i 5.150.000 Euro – dla robót budowlanych) na:

♦ Remont boiska i pomieszczeń budynku KS Bobrowniki Śląskie – wykonanie nawierzchni 

z trawy      naturalnej boiska do piłki nożnej i urządzeń sportowych.
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Postępowanie  zostało  unieważnione  na  mocy  art.  83  ust.  1,  pkt  7,  albowiem  było 

obarczone wadą uniemożliwiającą zawarcie ważnej umowy.

Wydział Architektury:

I.     Zestawienie  wniosków,  które  wpłynęły  do  Wydziału  Architektury  w  poszczególnych   

sprawach:

1. o wydanie decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowaniu terenu - 31 wniosków,

2. o wydanie zaświadczeń o braku m.p.z.p. - 42 wnioski,

3. o wydanie wypisu i wyrysu z tekstu planu -  6 wniosków,

4. o przeniesienie lub zmianę decyzji -  3 wnioski.

II.    Załatwianie spraw bieżących:  

1. Przygotowano i wydano 21 decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowaniu terenu.

2. Wnioski  w  sprawie  uzyskania  zaświadczenia  o  braku  miejscowego  planu 

zagospodarowania  przestrzennego  oraz  wnioski  o  uzyskanie  wypisu  i  wyrysu  z  planu 

załatwiane są na bieżąco.

3. W toku postępowania znajduje się obecnie 120 spraw.

III.     Sprawy dodatkowe:  

1. Kontynuacja  zadań  wynikających  z  realizacji  umów  w/s  wykonania  projektów 

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego oraz projektów zmiany studium:

• W  związku  z  podjętą  Uchwałą  Rady  Miejskiej  w  sprawie  miejscowego  planu 

zagospodarowania przestrzennego dla dzielnic południowych miasta Tarnowskie Góry - 

Bobrowniki Zachód, Repty Śląskie, Stare Tarnowice i osiedle „Przyjaźń” skompletowano 

i  przesłano  do  Wojewody  całość  dokumentacji  formalno-prawnej  w  celu  stwierdzenia 

zgodności z prawem przebiegu procedury planistycznej,

• Przekazano do Biura Rady Miejskiej projekty uchwał w sprawie uchwalenia 3 zmian 

miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla  Dzielnicy  Bobrowniki  – 

Wschód,

• Trwaja procedury opracowywania  dalszych etapów projektu zmian studium oraz 

projektu planu miejscowego dla dzielnic: Śródmieście-Centrum, Lasowice, Osada Jana,

W zwiazku ze zmianą stanowiska organów uzgadniających w zakresie usunięcia 

przebiegu drogi S11 z opracowanego projektu planu miejscowego  i projektu zmiany 

Studium dla dzielnic  północnych  trwają  prace  zmierzające  do  powtórzenia  części 

procedury planistycznej,  tzn.  ponownego  wyłożenia  uaktualnionych  projektów  do 
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publicznego wglądu,

Zakończono  procedurę  przetargową  i  wyłoniony  został  wykonawca  projektu  zmiany 

studium  oraz  projektu  planu  miejscowego  dla  terenu  położonego  pomiędzy  gminami 

Radzionków i Świerklaniec w Tarnowskich Górach. 

2. Przygotowano  umowy  dla  członków  komisji  urbanistycznej  na  wykonanie  opinii 

oceniającej „Analizę zmian w zagospodarowaniu przestrzennym miasta Tarnowskie Góry 

wraz  z  oceną  aktualności  studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania 

przestrzennego”.

3. Wydawane  są  opinie  o  przeznaczeniu  działek  dla  Wydziału  Gospodarki 

Nieruchomościami Urzędu Miejskiego oraz dla Starostwa Powiatowego.

4. Wydawane  są  opinie  o  możliwości  podziału,  zbycia  lub  wydzierżawienia  działek  na 

prośbę Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.

5. Udzielane są informacje z miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na 

prośbę Wydziału Ochrony Środowiska, Wydziału Gospodarki Nieruchomościami oraz dla 

Starostwa Powiatowego.

6. Udostępniana jest dokumentacja archiwalna dotyczącą wydanych przez tutejszy organ 

pozwoleń  na  budowę  oraz  udostępniane  są,  na  żądanie  stron,  kserokopie  żądanych 

dokumentów.

Wydział Ochrony Środowiska  :  

1. Decyzje o środowiskowych uwarunkowaniach:

 ♦ wydano decyzję dla następujących przedsięwzięć:

- regulacja koryta cieku Stoła (na odcinku w rejonie oczyszczalni ścieków „Leśna”  i na te-

renie  gminy Tworóg),

 - budowa fragmentu drogi publicznej łączącej ul. Nakielską z drogą osiedlową ul. Andersa 

 w Tarnowskich Górach wraz z miejscami parkingowymi, chodnikami i pasem rowerowym.

2. W zakresie decyzji na usunięcie drzew i krzewów wydano 17 decyzji m.in. :

♦  w  2-decyzje  (jedna  dla  Wspólnoty  Mieszkaniowej  przy  ul.  Pokoju  2-12  oraz  dla 

Wielospecjalistycznego  Szpitala  Powiatowego  im. dr.  Bronisława  Hagera)  na  usunięcie 

drzew i  krzewów  za opłatą,  którą odroczono na okres 3-lat  pod warunkiem dokonania 

nasadzeń zastępczych,

♦ decyzję  dla  spółki  Silesian  Investment  Center  Sp.  z  o. o.  z  siedzibą  w Katowicach, 

w zakresie odmowy umorzenia należnej opłaty, ustalonej za przesadzenie drzewa gat. lipa 

drobnolistna rosnącego na terenie nieruchomości położonej w Tarnowskich Górach przy 

16



zbiegu ulic:Kościuszki i Mickiewicza. .

Na  wniosek  Przedsiębiorstwa  Wielobranżowego  FERDYNAD  S.C.  z  siedzibą 

w Tarnowskich Górach przy ul. Kościelnej zawieszono postępowanie na usunięcie 13 szt. 

drzew – w formie postanowienia. Na wniosek Starosty Tarnogórskiego, w myśl art.162 kpa 

wygaszono  decyzję  wydaną  z  upoważnienia  Burmistrza  Miasta  Tarnowskie  Góry 

w sprawie wyrażenia zgody na usunięcie krzewów gat. cis rosnących przed budynkiem 

Starostwa przy ul. Karłuszowiec.

Wszczęto 7 – postępowań w sprawie wydania zezwolenia na usunięcie drzew i krzewów 

m.in.  wszczęto  3  -postępowania  na  wniosek  Zarządu  Dróg  Powiatowych  w  sprawie 

usunięcie  drzew rosnących  w  pasie  drogowym  dróg  powiatowych  przy  ul.  Bohaterów 

Monte Cassino, ul. Powstańców Śląskich i ul. Starowapienna.

3. W zakresie utrzymania terenów zielonych:

− Na  placu  zabaw  w  Parku  Miejskim  ustawiono  zestaw  zabawowy  składający  się 

z dwóch  wież,  zjeżdżalni  stalowej,  dwóch  ścianek  wspinaczkowych  oraz  ruchomego 

pomostu.

− Zakupiono  i  ustawiono  na  terenie  Osady  Jana  urządzenie  zabawowe  –  huśtawkę 

metalową, która została przekazana w użyczenie Spółdzielni Mieszkaniowej „GWAREK”. 

− Zakupiono  3  szt.  edukacyjno-ekologicznych  koszy  na  śmieci  jako   doposażenie 

infrastruktury na placu zabaw w Parku Miejskim i placu zabaw przy ul. Sobieskiego.   

− W Parku w Reptach prowadzono wycinki drzew, czyszczenia wczesne, czyszczenia  

z podrostów oraz prace pielęgnacyjno-porządkowe.

− W  zakresie  pielęgnacji  niskiej  zieleni  miejskiej  i  konserwacji  infrastruktury 

kontynuowano  prace pielęgnacyjno - porządkowe na zieleńcach i w parkach, w tym min.

kontynuowano nasadzenia  krzewów na zieleńcach i  w pasach drogowych; przystąpiono 

do  jesiennych  prac  porządkowych  w  Parku  Miejskim  oraz  na  skwerach  

i zieleńcach.

− W zakresie pielęgnacji i ścinania drzew na terenach zieleni miejskiej oraz obiektach 

placówek oświatowych  prowadzono cięcia pielęgnacyjne i wycinki drzew w tym:

• zakończono  wycinkę  i  cięcia  pielęgnacyjne  drzew  na  terenie  Szkoły 

Podstawowej nr 9 przy ul. Korczaka

• przystąpiono  do  cięć  pielęgnacyjnych  i  wycinki  drzew  na  terenie  Parku 

Miejskiego przy ul. Kard. Wyszyńskiego.

 4. W zakresie edukacji ekologicznej:

W ramach realizacji  Rocznego Programu Edukacji  Ekologicznej  dla  Gminy Tarnowskie 
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Góry na 2009r.

1. Oceniono prace (152 prace plastyczne) zgłoszone do konkursu pt. „Jesienny obraz”. 

Zaplanowano wystawę prac konkursowych w terminie 25.11.-10.12. w TCK  

2. Przeprowadzono II  etap - drugie wygrabianie liści spod drzew kasztanowców objętych 

ochroną przez szkoły, które przystąpiły do konkursu „Chronimy kasztanowce - walczymy 

ze szrotówkiem”.  Wyłoniono laureatów. Oficjalne podsumowanie konkursu zaplanowano 

na początek grudnia br. 

5. W zakresie rozpatrywania interwencji:

♦ W związku z wyjaśnieniami  Stowarzyszenia Miłośników Ziemi Tarnogórskiej w zakresie 

gospodarki  ściekami  na  terenie  Zabytkowej  Kopalni  Srebra,  udzielono  odpowiedzi  na 

interwencję  Pana  Andrzeja  Zientkowskiego  dot.  wprowadzania  ścieków z  tego obiektu 

bezpośrednio do gruntów   użytkowanych rolniczo.

♦ Skierowano do Starostwa Powiatowego w Tarnowskich Górach interwencję mieszkanki 

ul.  Krakowskiej  na  nadmierny  hałas  emitowany  przez  systemy  wentylacyjne 

i klimatyzacyjne Getin Banku i Sklepu Mięsnego „Duda”.

♦ W  związku  z  interwencją  mieszkanki  ul.Gruzełki  w  sprawie  urządzenia  nadawczo- 

odbiorczego  zamontowanego  na  budynku  przy  ul.Gruzełki  19,  skierowano  pismo  do 

Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego z prośbą o przeprowadzenie kontroli 

(nadajnik nie został zgłoszony w Starostwie Powiatowym).

♦ W  związku  z  pismem  Radnego  Rady  Miejskiej  Pana  Henryka  Wrzask  w  sprawie 

przebudowy drzewostanu przy ul.Bohaterów Monte Cassino ( poprzez wycięcie dużych, 

starych  drzew  a  nasadzenie  nowych,  mniejszych)  przekazano  stanowisko  Radnego 

Prezydentowi Miasta Zabrze (który będzie wydawał zezwolenie na usunięcie drzew) oraz 

do Zarządu Dróg Powiatowych.

6. Przeprowadzono  kontrolę  ubezpieczenia  obowiązkowego  OC  rolników  z  tytułu 

posiadania  gospodarstwa  rolnego  i  ubezpieczenia  budynków  rolniczych  wchodzących 

w skład gospodarstwa rolnego.

7. Miejska Spółka Wodna w Tarnowskich Górach zakończyła prace w zakresie utrzymania 

i konserwacji rowów melioracyjnych odprowadzających wody opadowe z terenów rolnych 

stanowiących własność gminy. 

8. Rozpoczęto prace remontowe drogi polnej od ul. Gliwickiej do ul. Staszica na odcinku 

o dł. 671 m.

9. Przeprowadzono  kontrolę  na  terenie  „Skate  Parku”  w  Tarnowskich  Górach  dot. 

nawierzchni  i stanu technicznego  urządzeń.

18



10. Przeprowadzono kontrole realizacji umów dotacji udzielonych przez Urząd Miejski ze 

środków GFOŚiGW  na zadanie z  dziedziny promocji i ochrony zdrowia pn. Realizacja 

monitoringu zdrowotnego dzieci w zakresie narażenia środowiskowego na ołów oraz wy-

jazdów profilaktyczno- zdrowotnych dzieci: 

- Fundacji na rzecz dzieci „Miasteczko Śląskie”- dotacja w wys. 28.500 zł na realizację 

monitoringu zdrowotnego dzieci w zakresie narażenia środowiskowego na ołów (badanie 

na zawartość Pb we krwi) oraz wyjazdów profilaktyczno-zdrowotnych dzieci,

- Stowarzyszeniu „SERDECZNI” –  dotacja w wys. 1.500 zł  na wyjazdy profilaktyczno-

zdrowotne dzieci (karnety do Groty Solnej dla dzieci i młodzieży).

Wydział Edukacji, Sportu i Turystyki  :  

1. Wypłata stypendiów sportowych za miesiąc listopad po 23 wypłaty (1 wypłata w kasie 

oraz 22 przelewy).

2. Współorganizacja  imprez  sportowo-rekreacyjnych  (przygotowanie  materiałów,  m.in. 

Umowy naTurniej Siatkówki w ramach XIV Spartakiady Dzielnic).

3. Weryfikacja złożonych wniosków na stypendia sportowe na 2010 r.

4. Kontrola wykorzystania dotacji w ramach zawartych umów na wsparcie rozwoju sportu 

 kwalifikowanego  oraz  wsparcie  realizacji  zadań  z  zakresu  upowszechniania  kultury 

fizycznej i sportu   (w trakcie).

5. Przygotowanie zleceń dotyczących organizowania imprez tj: XIX Turniej Gier i Zabaw 

o Puchar Burmistrza Miasta.

6. Zorganizowanie  zawodów pływackich  w dniu  19  listopada  br.  w  ramach  Mistrzostw 

Gimnazjów  o Puchar Burmistrzów i Wójtów Powiatu Tarnogórskiego.

7. Współpraca z Radami Dzielnic ( przygotowywanie zleceń i zamówień).

8. Realizacja budżetu w rozdziale 92605.

Wydział Kultury i Promocji Miasta:

1.     Organizacja i współorganizacja imprez i wydarzeń samorządowych:  

 - renowacja  marmurowej  tablicy  upamiętniającej  uczniów  byłej  szkoły  górniczej

w  Tarnowskich  Górach.  Organizacja  uroczystego  odsłonięcia  tablicy  w  byłej  szkole 

górniczej (04.12.09 r),

 - patronat Burmistrza Miasta – promowanie Gminy w trakcie uroczystego Zakończenia 

Sezonu Lotowego Gołębi Pocztowych oddziału Radzionków, sekcja Bobrowniki Śląskie,

 - III Tarnogórskie Dni Profilaktyki – przygotowanie plakatu,
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 - odwiedzenie  grobów  poległych  na  frontach  walk  o  niepodległość  –  w  związku  ze 

Świętem Zmarłych i Świętem Niepodległości,

 - współorganizacja  obchodów  Święta  Niepodległości  11  Listopada  w  dniach  10-

11.11.2009 r.,

 - organizacja uroczystego wręczenia wyróżnień – statuetki Srebrnego Skrzydła – osobom 

szczególnie zasłużonym dla miasta Tarnowskie Góry,

 - współorganizacja  3 koncertów z cyklu  „Goście Pałacu w Rybnej”  8, 15, 22.11.2009 

roku,

 - współorganizacja spotkania autorskiego z Adamem Ziemianinem w dniu 21.11.2009 r.,

 - prowadzenie  spraw  związanych  z  organizacją  koncertu  tarnogórskiego  zespołu 

„MOUGA”,

 - prowadzenie  spraw związanych  z  przygotowaniem imprezy plenerowej „Jasełka  pod 

ratuszem”, w tym: organizacja zespołu reprezentującego Urząd Miejski oraz prowadzenie 

prób,

 - prowadzenie  spraw  związanych  z  otwartym  konkursem  ofert  na  wspieranie  zadań

w  dziedzinie kultury (nadzór nad realizacją projektów, sprawdzanie rozliczeń),

 - bieżąca współpraca z organizacjami takimi jak: Śląska Organizacja Turystyczna, SMZT,

 - dokumentacja związana z organizacją imprez przez rady dzielnic (umowy, zlecenia),

 - prowadzenie  spraw  związanych  z  otwartym  konkursem  ofert  na  wspieranie  zadań

w dziedzinie kultury (nadzór nad realizacją projektów),

 - przygotowanie poleceń przelewu dotacji dla gminnych instytucji kultury.

 - opracowanie miesięcznego wykazu imprez kulturalnych;

 - reklama Gminy w Rozkładzie lotów GTL Pyrzowice,

 - reklama na kasetonie MPL Pyrzowice,

 - reklama na monitorach w holu MPL Pyrzowice,

 - analiza ofert materiałów promocyjnych,

 - listy referencyjne dla wykonawców materiałów promocyjnych Gminy.

2.     Współpraca z miastami partnerskimi i zagranicą:  

 - bieżące tłumaczenie korespondencji zagranicznej.

3.     Przygotowanie materiałów promocyjnych:  

 - kalendarz 2010 Tarnowskie Góry w obrazach.

4.     Strona internetowa  :

 - bieżąca aktualizacja.

5. Przygotowywanie  pism  okolicznościowych,  w  tym  m.in.:  życzeń  urodzinowych, 
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podziękowań, dyplomów dla jubilatów, podziękowań dla osób wyróżnionych.

6. Bieżąca  obsługa  Punktu  Informacji  o  Mieście:  informowanie,  wydawanie  i  wysyłka 

materiałów  promocyjnych.

7. Bieżąca obsługa finansowa Wydziału  Kultury i  Promocji  Miasta (w tym m.in.  rejestr 

faktur, miesięczne sprawozdanie finansowe, przygotowanie umów i zleceń).

Wydział Finansowy:

1. Księgowano wpłaty, przypisy i odpisy.

2. Wystawiano zaświadczenia o niezaleganiu w podatkach.

3. Wystawiano upomnienia.  

4. Wystawiano tytuły wykonawcze.

5. Zwracano nadpłaty.

6. Wystawiano kwity do kasy - około 2200 szt.

7. Wystawiano postanowienia o zaliczeniu wpłat.

8. Sprawdzano deklaracje DT-1 pod względem merytorycznym i rachunkowym. 

9. Zakładano  kartoteki  podatnikom  w  oparciu  o  otrzymane  deklaracje  oraz  informacje 

otrzymane z Wydziału Komunikacji Starostwa Powiatowego w Tarnowskich Górach.

10. Dokonywano przypisów na podstawie otrzymanych deklaracji. 

11. Udzielano  odpowiedzi  na  pisma  podatników,  sporządzano  pisma  do  Urzędu 

Skarbowego  o  wycofanie,  aktualizację  tytułów  wykonawczych  lub  zawieszenie 

postępowania egzekucyjnego.

12. Przyjmowano wpłaty w kasie podatkowej –  około 3000 szt.

13. Sprawdzano raporty kasowe.

14. Rozliczano  inkasentów  opłaty  targowej  oraz  inkasenta  podatku  od  nieruchomości 

i podatku rolnego.

15. Wydawano bloczki opłaty targowej oraz kwitariusze.

16. Wystawiano wezwania do uiszczenia opłaty skarbowej.

17. Wydawano decyzje stwierdzające zwrot opłaty skarbowej oraz decyzje o nadpłacie.

18. Sporządzano sprawozdanie z wykonania dochodów z tytułu podatków i opłat lokalnych 

za okres  od 1.01.2009r. do 31.10.2009r. 

19. Wezwano podatników do złożenia informacji w sprawach podatkowych – 164 szt. 

20. Wydano decyzje  w sprawie umorzenia,  rozłożenia na raty oraz odroczenia terminu 

płatności  podatku  od  nieruchomości,  podatku  rolnego  oraz  podatku  od  spadków 

 i darowizn dla osób prawnych i fizycznych – 10 szt.

21



21. Dokonano analizy do wniosków uznaniowych  – 15 szt.

22. Wydano postanowienia w sprawach podatkowych – 108 szt. 

23. Wydano  decyzje  zmieniające  i  wymiarowe  w  podatku  od  nieruchomości,  podatku 

rolnym  oraz łącznym zobowiązaniu pieniężnym dla osób fizycznych – 188 szt.

24. Wydano zaświadczenia o stanie majątkowym i udzielonej pomocy de minimis – 17 szt.

25. Sprawdzano i podpisywano wezwania, postanowienia oraz decyzje podatkowe.

26. Przygotowano korespondencję do wysyłki.

27. Wprowadzano dane zawarte w składanych informacjach i deklaracjach podatkowych 

do bazy komputerowej.

28. Zakładano nowe kartoteki w ewidencji komputerowej w oparciu o złożone informacje 

i deklaracje podatkowe. 

29. Dokonywano przypisów i  odpisów podatku w oparciu o składane korekty deklaracji 

podatkowych przez osoby prawne. 

30. Uzgodniono przypisy i odpisy za miesiąc wrzesień 2009r. z Referatem Księgowości 

Podatkowej.

31. Udzielano odpowiedzi na pisma podatników.

32. Na bieżąco przyjmowano i załatwiano interesantów – udzielano informacji i wyjaśnień. 

33. Przygotowano  sprawozdanie  o  nie  udzielonej  pomocy  publicznej  w  rolnictwie  za 

miesiąc wrzesień 2009r.

34. Potwierdzano  powierzchnię  użytków  rolnych  we  wnioskach  o  zwrot  podatku 

akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji rolnej.

35. Sprawozdanie o udzielonej pomocy publicznej – 1 szt.

Urząd Stanu Cywilnego:

1.     Zarejestrowano:  

   102 – urodzeń noworodków

     56 – zgonów

     12 – małżeństw konkordatowych

     10 - małżeństw cywilnych

       3 –  małżeństwa umiejscowionych.

2.     Wpisano do ksiąg stanu cywilnego:  

9  - orzeczeń o rozwiązaniu małżeństwa przez rozwód

     3  – postanowienia o zaprzeczeniu ojcostwa. 

3.     Wydano:  
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   5 – decyzji o zmianie imion i nazwisk 

   5 – decyzji w sprawie sprostowania aktu stanu cywilnego  

   6 – decyzji o uzupełnieniu aktu stanu cywilnego

   2 – decyzje o skróceniu terminu wyczekiwania na zawarcie związku małżeńskiego

   6 – postanowień o przekazaniu podań według właściwości miejscowych

   5 – decyzji dotyczących wpisania treści zagranicznych aktów do polskich ksiąg.

4.     Przyjęto:  

   15 – oświadczeń o uznaniu dziecka

   26 – zapewnień o braku przeszkód do zawarcia małżeństwa

  702 - podań o wydanie odpisów z ksiąg stanu cywilnego.

5.     Korespondencja zrealizowana w sprawach:  

   82 – urodzeń

   20 – małżeństw

    21 – zgonów

 6 – konsularnych

6. Pracownicy USC odwiedzili 5 Jubilatów obchodzących  90 i więcej lat życia.

7. Wysłano życzenia dla 20 Jubilatów obchodzących 90 i więcej lat  życia.

Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej:

1.     ŚWIADCZENIA POMOCY SPOŁECZNEJ:  

• zarejestrowano  523 nowe wnioski o pomoc,

• wydano  2651 decyzji administracyjnych w sprawie pomocy społecznej,

• formy udzielonej pomocy:

− zasiłki stałe – 350  świadczeń,

− zasiłki okresowe –  615 świadczeń,

− zasiłki celowe –  727  świadczeń,

− zasiłki celowe specjalne –  382  świadczeń, 

− w  ramach  realizacji  programu  „Pomoc  państwa  w  zakresie  dożywiania” 

udzielono:

− zasiłków celowych na zakup żywności –  566  świadczeń,

− posiłków w szkołach –   415  dzieci

− wyżywienia w przedszkolach i żłobkach –  92  dzieci

− finansowano posiłki na podstawie umowy –  80  osób,
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− finansowano posiłki w DDPS – 8 osób,

− finansowano posiłki wraz z dowozem dla mieszkańców Noclegowni 

19  osób,

− finansowano pobyt  38 osób w domach pomocy społecznej.

• Świadczono usługi opiekuńcze w miejscu zamieszkania dla 130 osób, w tym: 

            - 115 osób korzystało z podstawowych usług opiekuńczych, w tym:

                  53 osoby miały dostarczane posiłki do domu,

            -   20 osób korzystało ze specjalistycznych usług opiekuńczych, w tym:

                  5 osób korzystało z usług rehabilitacyjnych,

                15 osób korzystało z porady psychologicznej.

2.     POMOC W RAMACH OŚRODKÓW WSPARCIA:  

Rodzaj placówki
Ilość pensjonariuszy w okresie 

sprawozdawczym 
Dzienny Dom Pomocy 

Społecznej
60

Noclegownia 28

Zespół Mieszkań Chronionych 56

Dzienny Ośrodek Adaptacyjny 22

3.     DODATKI MIESZKANIOWE:  

• przyjęto nowych wniosków  -  336
• wydano decyzji administracyjnych  -  400
• wypłacono świadczeń  -  1968 na kwotę 325 229,15 zł. 

4.     DZIAŁ ŚWIADCZEŃ RODZINNYCH:  

• wydano  1 970 decyzji, 

• wydano  224 zaświadczenia i pisma dotyczące świadczeń rodzinnych;

• wypłacono świadczenia na kwotę. 1 098 137,20 zł
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Liczba świadczeń Liczba rodzin
Zasiłki rodzinne 

z dodatkami
7 533 1 645

Świadczenia 
opiekuńcze

2 426 1 103

5.     SEKCJA FUNDUSZU ALIMENTACYJNEGO:  

● wydano 296 decyzji,

● wydano 145 zaświadczeń i pism dotyczących funduszu alimentacyjnego,

● wypłacono świadczenia na kwotę 207 663,23zł

6.     PROGRAMY I PROJEKTY:  

=>   Biuro Projektu Awans  
W ramach projektu „AWANS. Aktywna integracja społeczna i zawodowa klientów pomocy 

społecznej na terenie gminy Tarnowskie Góry” kontraktami socjalnymi zostało objętych 
68 osób, w tym: 4 mieszkańców Noclegowni i 8 osób w wieku 15-18 lat.
Ostatnim  etapem  realizacji  projektu  w  tym  roku  są  zajęcia  psycho-edukacyjne 
w formie  warsztatów  tanecznych prowadzone  w  ramach  projektów  społecznych 

Śląskiego  Teatru  Tańca  w  Bytomiu  w  których  udział  bierze  8  osób  oraz  szkolenia 
zawodowe, które rozpoczęły się we wrześniu, a zakończą się w grudniu br.

Aktualnie w trakcie realizacji są:

Szkolenie dla zawodu - Portier – w którym uczestniczą 4 osoby 

Fryzjerstwo – w którym uczestniczy 1 osoba 

Szkolenia ukończyło:

 5 osób otrzymało prawo jazdy kat. B,

13 osób otrzymało certyfikat Nowoczesnego handlowca,

 2 osoby uzyskały kwalifikacje Opiekuna dla osób starszych i dzieci,

 4 osoby mogą szukać pracy na stanowisku Koparko-ładowacza,

 2 osoby mogą szukać pracy w ogrodnictwie, 

 2 osoby w kwiaciarni z certyfikatem Florystki, 

25



  2 osoby przy obsłudze magazynu z wózkiem widłowym oraz 

  3 osoby przy stylizacji paznokci w gabinecie kosmetycznym.

Do 13 października 2009 r.  przerwało udział w projekcie 7 osób, z czego 5 osób podjęło 

pracę zawodową.

Aktualnie oczekujemy rozliczenia I wniosku o płatność i przygotowujemy się do złożenia 

wniosku na 2010 rok. 

=> Punkt Konsultacyjno – Interwencyjny dla Osób z Zaburzeniami Psychicznymi 
i     ich Rodzin  
W Punkcie Konsultacyjno-Interwencyjnym przy ul. Wyszyńskiego 

-  specjaliści pracy socjalnej w zakresie pracy z osobami zaburzonymi psychicznie 
udzielili porad (również telefoniczne) 78 klientom
- specjalista z zakresu zaburzeń neurorozwojowych objął opieką 14 dzieci.

- psycholog udzielił porad 21 osobom.

- lekarz psychiatra skonsultował 20 osób 

Efektem wspólnych działań podejmowanych przez pracowników socjalnych oraz lekarza 

psychiatry było :

- umieszczenie 3 osób na oddziale Kliniki Psychiatrii w Tarnowskich Górach. 

-  skompletowanie  dokumentacji  dot.  umieszczenia  w  domu  pomocy  społecznej  bez 

wymaganej zgody w 2 przypadkach.

Punkt Konsultacyjno-Interwencyjny wyposażony jest:

- w literaturę z zakresu tematyki zaburzeń psychicznych. 

-  poradniki  dot.  zdrowia  psychicznego  i  innych  popularnych  zagadnień  związanych  

z psychiatrią i psychologią. 

7.     21 LISTOPAD - DZIEŃ PRACOWNIKA SOCJALNEGO:  

W dniu 19 listopada 2009 roku w czwartek w Sali Sesyjnej Urzędu Miejskiego Burmistrz 

Miasta spotkał się z pracownikami Ośrodka Pomocy Społecznej z okazji Dnia Pracownika 

Socjalnego. Pracownikom, którzy podnieśli swoje kwalifikacje zawodowe wręczono 

upominki.
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8.     PODNOSZENIE KWALIFIKACJI ZAWODOWYCH:  

W ramach programu "Kształcenie i doradztwo dla kadr pomocy i integracji społecznej 

województwa śląskiego" realizowanego przez Regionalny Ośrodek Polityki Społecznej w 

Katowicach pracownicy Ośrodka Pomocy Społecznej podnoszą swoje kwalifikacje 

zawodowe biorąc udział w licznych ścieżkach szkoleniowych jak np.:

Mediacje rodzinne 4 pracowników socjalnych

Praca z rodziną wieloproblemową 4 pracowników

Praca ze społecznością lokalną – 

tworzenie PAL (Programów Aktywności Lokalnej) 2 pracowników

Profesjonalne kadry administracyjne 3 pracowników

Profesjonalne kadry finansowo-księgowe 4 pracowników

Studia podyplomowe:

Organizacja i Zarządzanie Pomocy Społecznej 3 pracowników

Administracja-Organizacja i Zarządzanie 1 pracownik

  

Wydział Spraw Obywatelskich  :  

Liczbowo /opracowane i wydane dokumenty/ sytuacja przedstawia się następująco:

 - wszczęto  20 postępowań  w sprawach meldunkowych, 

 - wydano  ogółem  15  decyzji,  w  tym  13  w  sprawach  meldunkowych,  2  w  sprawach 

wynikających z ustawy o powszechnym obowiązku obrony RP, 

 - przyjęto 282 wnioski o wydanie dowodu osobistego i wydano z produkcji 286 dowodów 

osobistych  oraz  dla  wydanych  dowodów  przesłano  do  Urzędu  Skarbowego  przyjęte 

zgłoszenia aktualizacyjne NIP,

 - objęto 11 osób pomocą w sprawach załatwienia dowodu osobistego mieszkańców,

 - przyjęto  145  zgłoszeń  o  zmianach  pobytu  czasowego,  216  zgłoszeń  o   zmianach 

miejsca pobytu stałego,

 - zameldowano  40  noworodków łącznie  z  wystąpieniem dla  nich  o  nadanie  numerów 

ewidencyjnych PESEL, 

 - wymeldowano z pobytu stałego z powodu zgonu 51 osób,

 - wprowadzono dla 46 osób zmiany stanu cywilnego /małżeństwa i rozwody/,

 - wydano 106 zaświadczeń,

 - przyjęto 162  wnioski o udostępnienie danych osobowych.
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Biuro Kontroli Wewnętrznej:

1. We wskazanym okresie przeprowadzano nadal  czynności kontrolne oraz sporządzano 

protokół w zakresie kontroli kompleksowej gospodarki finansowej, w Szkole Podstawowej 

Nr 13 w Tarnowskich Górach.

Wydział Zarządzania Kryzysowego:

1.     W zakresie obrony cywilnej:  

 ♦ udział w odprawie szkoleniowej organizowanej przez Starostwo Tarnogórskie na temat 

opracowania planów ewakuacji (przyjęcia) III stopnia; 

 ♦ trening – wymiany informacji i prognozowania skażeń (ATP-45-B);

 ♦ przygotowanie dokumentacji i przeprowadzenie kontroli realizacji zadań obrony cywilnej 

w  Szpitalu Św. Kamila Zakonu O.O. Kamilianów w  Tarnowskich Górach;

 ♦ przeprowadzenie przeglądów konserwacyjnych syren alarmowych;

 ♦ realizacja  procedury  zakupu  masek  p/gaz.  na  wyposażenie  drużyny  wykrywania 

i alarmowania;

 ♦ rozliczenie umów czynszowych dotyczących eksploatacji syren alarmowych. 

2.     W  zakresie spraw obronnych:   

 ♦ udział w odprawie szkoleniowej organizowanej prze WBiZK Śl.UW, na temat „Metodyka 

prowadzenia ćwiczeń obronnych”;

 ♦ opracowanie  drugiej  edycji   „Programu  szkolenia  obronnego  pracowników  Urzędu 

Miejskiego na lata 2010-2012 i przekazanie go do uzgodnienia do ŚL. UW. Katowice; 

 ♦ realizacja  wniosków   po  kontroli  problemowej  wykonywania  zadań  obronnych 

w Urzędzie Miejskim;

 ♦ wykonanie zakupów niezbędnych materiałów na potrzeby Akcji Kurierskiej i rozliczenie 

dotacji przeznaczonych na ten cel; 

 ♦ przeprowadzenie aktualizacji „Dokumentacji Akcji Kurierskiej Urzędu Miejskiego”.

3.     W  ramach zarządzania kryzysowego:  

 ♦ kontynuacja  procedur  związanych  z  uruchomieniem  lądowiska  dla  Lotniczego 

Pogotowia Ratunkowego;

 ♦ przygotowanie propozycji odpowiedzi dotyczącej drogi dojazdowej do posesji w rejonie 

ulic Ludowa i Daszyńskiego;

 ♦ monitorowanie  zagrożeń,  zdarzeń  nadzwyczajnych  i  innych  sytuacji  kryzysowych, 

zwłaszcza pod kątem wystąpienia  przypadków zakażenia wirusem grypy typu A/H1N1, 

niekorzystnych warunków atmosferycznych.
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4.     W zakresie wdrażania na terenie Gminy programu „Bezpieczne Wspólnoty”:  

 ♦ współpraca z organizacjami pozarządowymi w kwestii naboru projektów przewidzianych 

do dofinansowania w ramach programu „Razem bezpieczniej”.

5.     W zakresie bezpieczeństwa imprez masowych:  

 ♦ bieżąca działalność dotycząca imprez masowych, rozrywkowych i artystycznych.

6.     W zakresie OSP:  

 ♦ bieżące finansowanie działalności OSP.             

7.     W zakresie spraw ogólnych:  

 ♦ udzielenie  odpowiedzi  do  Prezesa  UKE-  Warszawa  sprawie  terminu  rezerwacji 

częstotliwości na potrzeby monitoringu;

 ♦ prowadzenie okresowej inwentaryzacji Urzędu Miejskiego.

                   

Straż Miejska:

1. W okresie sprawozdawczym Straż Miejska przeprowadziła 178 interwencji, przyjmując 

jednocześnie 66 zgłoszeń – interwencji od mieszkańców. Interwencje dotyczyły głównie:

♦ egzekwowania  łamania  przez  kierowców  przepisów  prawa  o  ruchu  drogowym 

dotyczących zatrzymania i postoju na newralgicznych ulicach w centrum miasta,

♦ reagowania  na  wszelkie  sprawy  czystościowo  –  porządkowe  wynikające  z  Ustawy  

i  regulaminu  utrzymania  czystości  i  porządku na terenie  gminy Tarnowskie  Góry oraz 

egzekwowania zanieczyszczania miejsc ogólnodostępnych,

♦ kontroli  posesji  w  dzielnicy  Pniowiec  pod  kątem  wywiązywania  się  ich  właścicieli  

z  obowiązku  pozbywania  się  nieczystości  ciekłych  ze  zbiorników  bezodpływowych 

w sposób zgodny z Regulaminem utrzymania czystości i porządku, 

♦ reagowania  na  przypadki  nie  przestrzegania  przez  właścicieli  psów  obowiązków 

wynikających  z  §  11  Regulaminu  utrzymania  czystości  i  porządku  na  terenie  gminy 

Tarnowskie  Góry  oraz  Ustaw  „o  ochronie  zwierząt”  i  „ochronie  zdrowia  zwierząt 

i zwalczania chorób zakaźnych zwierząt”.

2. Nałożono 22 mandaty na łączną kwotę 1.950,00 zł. z następujących wykroczeń:

♦ przeciwko bezpieczeństwu i porządkowi w komunikacji (art.90,  92 § 1,  97 KW)

♦ przeciwko bezpieczeństwu osób i mienia (art. 77 KW)

♦ przeciwko urządzeniom użytku publicznego (art. 144 i 145 KW).

3. Skierowano 3 sprawy do Sądu Rejonowego Wydziału VI Grodzkiego w Tarnowskich 

Górach w ramach „wniosku o ukaranie”.

4. W  tym  okresie  odbyły  się  4  służby  z  Policją   z  funkcjonariuszem  Sekcji  Ruchu 
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Drogowego KPP w Tarnowskich Górach.

Miejski Zarząd Ulic i Mostów:

1.     Wyłoniono wykonawcę dla zadania:  
  - budowa chodnika w ul. Niedziałkowskiego w Tarnowskich Górach.

2.     W ramach zadań inwestycyjnych i remontowych:  
  - wykonanie nakładki asfaltobetonowej docelowej na ulicy: Andersa,

  - wykonanie nakładek asfaltobetonowych- odnowa nawierzchni bitumicznych na drogach 

gminnych ulic: Okrzei, Staszica, Chopina, Kolejarzy, Maszynistów, Polna, Włoska, 

  - wykonanie remontu  ul. Towarowej,

  - wykonanie remontu kładki dla pieszych w ciągu ul. Dąbrowskiego.

3.     W ramach bieżącego utrzymania jezdni i chodników wykonano:  
  - remont fragmentów chodników w ciągu ulic: Kochanowskiego,

  - wykonanie remontu nawierzchni dróg gruntowych : ul. Poczty Gdańskiej, 

  - wykonanie wymiany obramowania jezdni : ul. Hipoteczna,

  - bieżące utrzymanie oznakowania pionowego w ulicach : Św. Katarzyny, Litewska, 

Andersa,  Ruciana,  Poranna,  Gruzełki,  Wiejska,  Siewierska,  Szybów,  Batalionów 

Chłopskich, Ściegiennego, Prusa, Francuska, Sojki, Zwycięstwa, Różana, Astrów, Polna, 

Piastowska, Kaczyniec, Opolska, Doniecka, Zawiszy, Lelewela, Błękitna,    

  - bieżące  utrzymanie  oznakowania  poziomego   ulic  –  malowanie  przejść  dla 
pieszych, malowanie linii i znaków na jezdniach ulic: Okrzei, Korczaka, 

4.     W ramach bieżącej działalności Miejskiego Zarządu Ulic i Mostów  :

  - prowadzenie bieżących przeglądów stanu technicznego ulic,

  - sporządzanie stosownych protokołów,

  - prowadzenie bieżącej korespondencji,

  - przyjmowanie interwencji  i skarg mieszkańców,

  - wydawanie zezwoleń  na umieszczanie reklam w pasach dróg gminnych,

  - wydawanie zezwoleń na zajęcie pasa drogowego, 

  - wydawanie uzgodnień do projektów obcych inwestorów.

Biuro Informatyki:

1. Bieżąca praca i konfiguracja systemu obiegu spraw i dokumentów DocFlow, w tym:

- przystosowanie systemu do wymagań Urzędu,

- konsultacje w zakresie organizacji pracy Urzędu,

- nadzór pracy w systemie przez wszystkie komórki organizacyjne,
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- wdrażanie zgłaszanych poprawek,

2. Przygotowanie  do  wdrożenie  portalu  internetowych  usług  publicznych  w  ramach 

projektu „e-Tarnowskie Góry. Rozwój elektronicznych usług publicznych”, w tym:

- przygotowanie techniczne serwerów,

- przygotowanie 123 formularzy obowiązujących w Urzędzie Miejskim,

- ustalenie zasad organizacyjno-technicznych dostępu portalu przez interesantów,

-  określenie  sposobów przepływu  korespondencji  na  linii  interesant-urząd  oraz  urząd-

interesant,

- prace nad Regulaminem portalu internetowego z punktu widzenia interesanta.

3. Podpisanie  umowy  na  wykonanie  materiałów  promocyjnych  w  ramach  projektu  „e-

Tarnowskie Góry. Rozwój elektronicznych usług publicznych”.

4. Wprowadzenie Zarządzenia Burmistrza Miasta Tarnowskie Góry w sprawie użytkowania 

systemu DocFlow przez pracowników Urzędu Miejskiego w Tarnowskich Górach.

5. Prace wdrożeniowe systemu Kadrowo-Płacowego, w tym:

- analiza sposobu księgowania płac, przelewów placowych itp.,

- szkolenie z modułu Kadrowego,

- uzupełnianie danych kadrowych.

6. Prace nad realizacją projektu „Silesia-Net”, w tym:

- podjęcie działań związanych z nowym dokumentem wydanym przez Śląskie Centrum 

Społeczeństwa  Informacyjnego  w  zakresie  wytycznych  dla  projektów  realizujących 

szerokopasmowe łącza internetowe (Wydanie dokumentu 16.09.2009 r.).

-  konsultacje  nad  zmianą  Programu  Funkcjonalnego  Użytkowego  w  ramach  projektu 

„Silesia-Net”.

7. Rozpoczęcie procedury zamówienia nowego serwisu internetowego Urzędu Miejskiego 

w Tarnowskich Górach.

8. Bieżąca administracja nad obsługą teleinformatyczną Urzędu Miasta Tarnowskie Góry 

(serwery, oprogramowanie specjalistyczne, hot-spot na rynku tarnogórskim i inne).

Wydział Organizacyjny:

1. W ramach interwencji przyjęto 12 mieszkańców, których sprawy dotyczyły m.in.:

− uzyskania mieszkania,

− wilgoci oraz problemów z wentylacją w mieszkaniu,

− budowy instalacji gazowej w budynku przy ul. Górniczej 30A,

− zakłócania spokoju nocnego przez klientów pubu “WARKA”,
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− wykaszania poboczy oraz utwardzenia nawierzchni ul. Komuny Paryskiej,

− drogi przy ul. Królowej Jadwigi,

− drogi dojazdowej przy ulicy Na glinkach,

− tytułu wykonawczego za zaległości podatkowe.

2. Rejestrowano akty prawne wydane przez Burmistrza Miasta.

Wydział Administracyjno-Gospodarczy:

1. Przygotowywanie wniosków o wszczęcie postępowań przetargowych.

2. Przygotowanie umów, zamówień i zleceń związanych z działalnością Wydziału.

Ad. 4
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Piotr  SZCZĘSNY: „stwierdzam,  iż  zapoznałem  się 

z protokołem XLVIII  sesji,  który wiernie odzwierciedla jej  przebieg. Czy ktoś z Państwa 

chciałby zabrać głos w tej sprawie?

W związku z brakiem uwag wnoszę przyjęcie protokołu z XLVIII sesji Rady Miejskiej.” 

„Za” głosowało – 15 Radnych, „przeciw” – 0 Radnych, od głosu wstrzymało się – 3

Radnych. 

„Stwierdzam, że protokół  z XLVIII sesji został przyjęty większością głosów.”

„Zamykam pkt 4 i przystępuję do realizacji punktu  5 porządku obrad.”

Ad 5
Kolejnym  punktem  porządku  obrad  są  interpelacje,  wnioski,  pytania  Radnych  oraz 

dyskusja ogólna – część pierwsza.

Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr SZCZĘSNY  przedstawił następujące pytania do 

Burmistrza Miasta: 

– „Przy remoncie drogi krajowej  Nr 11 w Strzybnicy na ul. 11 listopada, pozostałości 

po remoncie (asfalt, elementy krawężnika) zostały zakopane do dziury, wykopanej przy tej 

drodze. Proszę Pana Burmistrza, aby zajął się tym problemem.

– Rada Miejska w Tarnowskich Górach przyjmując budżet na 2009 rok, przyznała 
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środki na remont boiska Klubu Sportowego Górnik Bobrowniki, Wydział nie przygotował 

w odpowiednim  czasie  specyfikacji  zamówienia  publicznego.  Klub  Sportowy  grał  dwa 

sezony  tj.  rundę  jesienną  i  wiosenną  na  obcym  boisku  w Bytomiu,  ponosząc  koszty 

wynajmu i dojazdu. Burmistrz Miasta unieważnił kolejny przetarg, co oznacza, że Klub nie 

będzie mógł rozgrywać rund w sezonie jesiennym w 2009 roku i wiosennym w 2010 roku. 

W tej chwili to boisko jest nieutrzymywane, ponieważ działacze wiedzieli, że boisko jest 

zakwalifikowane  do  remontu.  Jest  to  poważna  inwestycja,  która  powinna  zostać 

zrealizowana. 

– Firma Alba korzysta bezumownie z terenów byłych Zakładów Dolomitowych. Klika 

firm złożyło się na wypompowanie oleju/masy w studniach, które znajdują się na terenie 

byłych Zakładów Dolomitowych.  Ta ciesz dostaje się do rzeki  Stoły.  Taka sytuacja jest 

niedopuszczalna. 

– Samochody  o  masie  blisko  30  ton  niszczą  nowo  wybudowaną  infrastrukturę 

drogową. Przykład stanowi ul. Staszica. Samochody z nośnością 37 ton, niszczą nowo 

budowane drogi oraz położone nakładki asfaltowe. Ponadto nanoszone są gigantyczne 

ilości  błota  przez  samochody  używane  przez  Wykonawców  na  drogi  dojazdowe  do 

inwestycji np. na ul. Staszica oraz na ul. Skowronków. 

– Podczas  budowy  ul.  Kruczej  został  zniszczony  przez  Wykonawcę  chodnik. 

Samochód  z  zabrudzonymi  oponami  najechał  na  chodnik,  nie  da  się  go  wymyć. 

Wielokrotne  inwestygacje  nie  przyniosły  efektu,  (tj.  usunięcia  przez  Wykonawcy 

zbrudzenia z chodnika przed odbiorem inwestycji). 

– Brałem udział w otwarciu boisk na terenie Gminy. Elementy boiska są wykonane 

w sposób niedbały,  mogą zagrażać dzieciom (np. w Szkole Podstawowej Nr 5 i  Nr 9). 

Najlepszym  rozwiązaniem  byłoby  niepodpisywanie  Protokołu  Odbioru  i  niewypłacenie 

firmom za niesolidne wykonanie inwestycji.”

Radny Marek JAWORSKI:  „chciałbym podziękować Panu Burmistrzowi.  Z szacunkiem 

odnoszę się do Pana Burmistrza SKRABACZEWSKIEGO, Pana Burmistrza CZECHA za 

zaangażowanie  w  rozwiązanie  problemu  schroniska  dla  zwierząt  „Cichy  Kąt”.  Pan 

Burmistrz jest inicjatorem rozwiązań wieloletnich, które będą sprzyjały dobrej organizacji 

opieki nad zwierzętami na terenie Naszej Gminy. Podam taki przykład. Ostatnio spotkałem 

psa, który błąkał się na terenie Gminy, wykonałem telefon do Straży Miejskiej, okazało się, 

że byłem zmuszony do pilnowania tego zwierzęcia przez półtorej  godziny tj.  do czasu 
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przyjazdu samochodu z Bytomia. Akurat miałem możliwości przytrzymania psa. Zdarzenie 

to wskazuje na konieczność poprawienia szybkości działania w tym zakresie. Wiele osób, 

wykona  telefon,  jednak  Straż  Miejska  lub  Mieszkańcy  mogą  sobie  nie  poradzić 

z przytrzymaniem takiego psa, zwłaszcza w sytuacji, gdy będzie on agresywny. Dziękuję, 

za  interwencję  dotyczącą  parkowania  samochodów na  skwerze  w  Parku  Strzeleckim. 

Dostałem dzisiaj odpowiedź na moją interwencję. Już teraz widzę, że są podejmowane 

działania,  jednak  bez  kroku  Starostwa  Powiatowego,  które  moim  zdaniem  źle 

zaprojektowało ten układ komunikacyjny,  to  ten problem będzie się  powtarzał.  Kolejna 

sprawa dotyczy złego nadzoru nad inwestycjami Powiatu -  nastąpiło kolejne zapadnięcie 

chodnika, przy okręgu, gdzie stoi kamienny postument, dzisiaj widać, że ta kanalizacja 

podpięta  przez  Powiat  jest  niewłaściwa.  Kolejna  sprawa  dotyczy  oświetlenia  Miasta. 

Jeżdżąc po Mieście w różnych miejscach widoczny jest brak oświetlenia - to wypalanie 

żarówek, po konsultacji  z Mieszkańcami wiem, że oni  interweniują,  ale nie ma reakcji. 

Myślę, że wskazany byłby przynajmniej jeden telefon do firmy Vattenfall z informacją, że 

należy się pospieszyć z tymi naprawami.  Kolejnym bardzo trudnym tematem są skutki 

utylizacji  zanieczyszczeń  kanalizacyjnych  (szamba).  Firma  wodociągowa  w  ostatnim 

Tygodniku  „GWAREK”  dała  mieszkańcom sygnał  w  tej  sprawie.  Warto  przeczytać  ten 

artykuł  jest  on  bardzo  ciekawy  pod  kątem  szkodliwości  tych  działań  oraz 

krótkowzroczności Mieszkańców, którzy chcąc oszczędzić, wyrządzają sobie oraz swoim 

sąsiadom  krzywdę.  Ta  sama  sytuacja  dotyczy  spalania  w  piecach  w  domkach 

jednorodzinnych oraz w gęstej zabudowie w Dzielnicy Śródmieście-Centrum. Problem ten 

występuje w starej zabudowie, tam gdzie są piece, w których spala się wszystko. Musimy 

wspólnie zastanowić się jak opracować system, aby ten proceder starać się wyeliminować. 

Zapach  palonych  gum,  czy  plastików  jest  nie  do  wytrzymania.  Ostatnia  moja  uwaga 

dotyczy  nadzoru  Powiatu  nad  inwestycjami,  podam  przykład  remontu  chodnika  na 

ul. Bohaterów Monte Casino, chodnik jest rozkopany od miesiąca, mieszkańcy zmuszeni 

są  do  chodzenia  po  błocie  lub  po  ulicy.  Świadczy  to  o  tym,  że  Powiat  nie  prowadzi 

żadnego nadzoru inwestorskiego, Wykonawca potrafi zejść z placu budowy i za jakiś czas, 

jak  skończy  robotę  w  innym  miejscu,  wrócić.  Powinniśmy  interweniować,  aby  Powiat 

wywiązywał się ze swoich obowiązków nadzorujących. 

Radny  Henryk  WRZASK:  „mój  przedmówca  mówił  o  problemach  dróg  powiatowych, 

z racji tego, że mieszkam w okolicy ulicy Bohaterów Monte Casino, chciałbym wyjaśnić, że 

moje starania nie przyniosły oczekiwanych rezultatów. Mieszkańcy z radością przyjęli fakt, 
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że po długim czasie nastąpi remont chodnika i położenie nowej nakładki asfaltowej na 

ulicy  Sienkiewicza.  Po  zdjęciu  płyt  chodnikowych  nastąpił  element  zastanowienia,  co 

z drzewami  na  ulicy  Bohaterów  Monte  Casino.  Rozpoczęła  się  procedura  uzgodnień 

w zakresie decyzji wskazującej częściową wycinkę drzew. Obecnie decyzja jest po stronie 

Miasta  Zabrze,  Wydziału  Ochrony  Środowiska,  który  ma  przeprowadzić  wizję  lokalną 

i wydać  decyzję  administracyjną.  Prosiłbym  o  wzmocnienie  tej  presji,  aby  ta  decyzja 

została  wydana  jak  najszybciej.  Miesiąc  czasu  chodzimy  po  gołej  ziemi,  gdyż  płyty 

chodnikowe zostały zdjęte. Wczoraj otrzymałem informację od Mieszkańca ul. Grzybowej 

77-79. Na ulicy została nałożona nierówno nakładka asfaltowa, w taki sposób, że przy 

posesjach na ul. Grzybowej 77-79 zbiera się woda. Ja już interweniowałem w tej sprawie, 

proszę Pana Burmistrza o wzmocnienie mojej interwencji. Chciałem podziękować, że przy 

okazji  remontu ulicy Zagórskiej  doczekaliśmy się sygnalizacji  świetlnej na skrzyżowaniu 

ulicy  Zagórskiej  z  ulicą  Ks.  Prałata  Edwarda  Płonki.  Nie  można  było  się  w  sposób 

prawidłowy dostać na ulicę Zagórską, obecnie sygnalizacja świetlna to umożliwia.  Myślę, 

że  stało  się  to  również  za  przyczyną  Pana  Burmistrza  i  jego  służb.  Ostatnia  kwestia 

dotyczy Pana Przewodniczącego, prosiłbym o prawidłowe dekretowanie projektów uchwał. 

W poniedziałek na posiedzeniu Komisji BUDŻETOWEJ  był prezentowany projekt uchwały 

w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów 

Alkoholowych  oraz  Przeciwdziałania  Narkomanii  w  Tarnowskich  Górach  na  2010  rok.  

Apeluję do Pana Przewodniczącego o zwrócenie uwagi na kompetencje Komisji, tak aby 

nie  absorbować  niepotrzebnie  pracowników  Urzędu  np.  Pana  Pełnomocnika,  gdyż 

Komisje nie są zainteresowane rozwijaniem tej tematyki. 

Radny  Krzysztof  SZNAJDER:  „zgłaszałem  sprawę  braku  słupów  ogłoszeniowych 

w Dzielnicy  Lasowice.  Na  terenie  Dzielnicy  znajdowały  się  dwa  skorodowane  słupy 

ogłoszeniowe, które w chwili obecnej zostały zagospodarowane przez złomiarzy. Nie ma 

gdzie umieszczać ogłoszeń, a zapotrzebowanie w Dzielnicy na słupy ogłoszeniowe wynosi 

osiem sztuk. Otrzymałem odpowiedź, że w budżecie miasta na 2009 rok brak jest środków 

na  ten  cel.  Jednak  przy  Tarnogórskim  Centrum  Kultury  stoją  dwa  nowe  słupy 

ogłoszeniowe. Tablica informacyjna Dzielnicy Lasowice zwierająca plan Dzielnicy, została 

uszkodzona w wyniku wypadku drogowego. Niech ta brzydota zniknie. Kolejna sprawa to 

niedawna wizja lokalna na terenie budowy kanalizacji  sanitarnej w Dzielnicy Lasowice. 

Radni byli w kilku miejscach, muszę się jednak podzielić pewnymi refleksjami. Ja nie będę 

uczestniczył  w wizji  lokalnej,  którą  zaplanuje  Pełnomocnik  d/s  Realizacji  Projektu  Pan 
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POŁULICH. Po 40 minutach męczącej wypowiedzi dotyczącej historii budowy kanalizacji, 

udaliśmy się na miejsce wybrane przez Pana Pełnomocnika oraz Wykonawcę, żebyśmy 

nie  myśleli,  że  ta  inwestycja  źle  wygląda.  W wiele  miejsc  nie  mogliśmy dotrzeć.  Raz 

pojawił  się  wykop,  w innym miejscu  stała  w poprzek drogi  koparka.  Chciałem,  abyśmy 

zobaczyli  ulice  Korfantego,  Stawową,  Mościckiego,  Św.  Wojciecha,  Fabryczną,  aby 

poznać trudności życia mieszkańców. Na ulicy Łącznej i ulicy Plebiscytowej  wygląda to 

bardzo dobrze. Mam jednak wątpliwości. Mieszkańcy następnego dnia po wizji  lokalnej 

powiedzieli,  że do dnia  poprzedniego pracował  ciężki  walec wibracyjny,  aby wyrównać 

teren, by Pan Radny,  Pani Radna nie skręcili  nóżki.  Takie przygotowanie wizji  lokalnej 

niczemu  nie  służy.  Widzieliśmy  to,  co  jest  dobrze  zrobione,  ale  nie  mieliśmy  okazji 

zobaczyć tego, co zostało uszkodzone. Efektem wizji jest to, że pojawił się inny sprzęt na 

terenie budowy, który nie niszczy tak nawierzchni. W Sowicach firma, która prowadziła 

roboty  robiła  to  dużo  staranniej  niż  w Lasowicach.  Wnioskowałem  o  wizję  lokalną 

z udziałem Pana Burmistrza SKRABACZEWSKIEGO, Kierownika Miejskiego Zarządu Ulic 

i Mostów oraz reprezentanta Wykonawcy. Będę wnioskował, aby więcej Pan POŁULICH 

nie uczestniczył w wizji lokalnej zwołanej przez Komisję REWIZYJNĄ.”

Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  Krzysztof  ŁOZIŃSKI:  proszę  o  odpowiedź  na 

moje pytania na piśmie. Proszę o udzielenie informacji na temat przetargu na badanie 

słuchu u dzieci na terenie Szkół Podstawowych na terenie Gminy Tarnowskie Góry. Z tego 

co się  orientuję  pierwszy i  drugi  przetarg  na to  zadanie  został  unieważniony.   Proszę 

o podanie  powodów,  dlaczego  tak  się  stało.  Ile  ogłoszenie  o  przetargu  kosztuje 

w środkach  masowego  przekazu?  Niedawno  przyjmowaliśmy  plan  zagospodarowania 

przestrzennego  dla  kolejnych  Dzielnic  w  Naszym  Mieście.  W  Dzielnicy  Bobrowniki 

niedawno został przyjęty plan zagospodarowania przestrzennego, a doszły mnie słuchy, 

że bardzo dużo zmian jest dokonywanych w tym planie na bieżąco. Chciałbym, aby Pan 

Burmistrz  powiedział,  ile  zostało  dokonanych  zmian  od  chwili  przyjęcia  planu 

zagospodarowania przestrzennego, ile kosztowało opracowanie zmian tego planu?”

Radna Alicja KOSIBA-LESIAK: „Proszę o odpowiedź pisemną na moje czwarte pytanie.

Pytanie  Nr  1  Jest  koniec  listopada,  nie  widać  oznak  zimy,  jednak  możemy  zostać 

zaskoczeni.  W ubiegłym  roku  złożyłam na  Komisji  BEZPIECZEŃSTWA I  PORZĄDKU 

PRAWNEGO  wniosek,  który  został  przyjęty  oraz  częściowo  zrealizowany  przez  Pana 

Burmistrza. Chodziło o umieszczenie w tygodniku GWAREK oraz na stronie internetowej 
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Miasta  wykazu  ulic  w  zależności  od  jej  właściciela  (z  podziałem  drogi  krajowe,  ulice 

gminne i powiatowe). W Gwarku pojawiły się mapki, które kolorystycznie odzwierciedlały 

ten stan w poszczególnych Dzielnicach. Jakość papieru uniemożliwia w pełnym stopniu 

odbór  tej  informacji.  Nie  pojawiły  się  te  informacje  na  stronie  internetowej,  a  przecież 

korzysta  z  niej  wiele  osób.  Czy  istnieje  możliwość  przygotowywania  wykazu  ulic 

powiatowych,  miejskich,  dróg  krajowych?  Mapka  to  bardzo  dobry  pomysł,  tylko  czy 

wszyscy będą mogli rozróżnić kolory, które w gazecie były bardzo trudne do rozróżnienia?

Pytanie  Nr  2 Odnośnie  sprzedaży  budynku  przy  ul.  Ogrodowej.  Inwestor  rozpoczął 

działania  inwestycyjne.  Jaka  była  ostateczna  cena  sprzedaży  budynku  oraz  posesji. 

Proszę  o  informacje  w  sprawie  całkowitej  powierzchni  budynku  (budynek  jest 

czterokondygnacyjny) oraz powierzchni całej posesji. W jaki sposób został zabezpieczony 

zabytkowy drzewostan?

Pytanie  Nr  3 Nowo  nazwana  ulica  Augustyna  Kaczmarka  -  ten  fragment  jest  drogą 

niezabudowaną. Proszę o przypomnienie pozycji w budżecie miasta na 2009 rok, która 

mówiłaby o remoncie lub budowie tej  drogi   tj.  koszty oraz długość drogi.  Biorąc pod 

uwagę, że nie jest to zabudowana droga, a w innych rejonach Miasta znajduje się wiele 

kilometrów dróg, przy których znajdują się budowy, nie dziwię się pytaniom Mieszkańców, 

którzy pytają, w jaki sposób planowane są inwestycje budowy dróg. 

Pytanie Nr 4 Na rok 2009r. przewidziano wykonanie nakładek asfaltowych na ul. Staszica 

(od ulicy Gliwickiej  do ulicy Wodociągowej), na ul.  Szybów (od ulicy Gliwickiej  do ulicy 

Skośnej),  na  ulicy  Ludowej  (od  ulicy  Szczęść  Boże  do  ulicy  Szarych  Szeregów). 

Wykonano tyko częściowo te nakładki  tj.  ulicy Staszica tylko do ulicy Dolomitów, teraz 

kolejne,  połowa  ulicy  Szybów,  połowa  ulicy Ludowej.  Odpowiedz  udzielona  na  moje 

pytanie mnie nie satysfakcjonuje, gdyż brzmiała ona „wykonanie dalszej części nakładki 

jest  niecelowe”  -  proszę  o  rozszerzenie  tej  odpowiedzi.  Gdzie  przeznaczono  środki 

zaoszczędzone przy przeprowadzeniu w sposób połowiczny tych remontów? Na to pytanie 

proszę o odpowiedź w formie pisemnej.”

Radny Feliks KOWALSKI złożył wniosek o przedłużenie dyskusji w tym punkcie. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Piotr  SZCZĘSNY poddał  pod  głosowanie  złożony 

wniosek. 

Za przyjęciem wniosku głosowało 7 Radnych, przeciw – 8 Radnych, od głosu wstrzymało 

się – 2 Radnych.
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Wniosek zatem nie został przyjęty.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Piotr  SZCZĘSNY:  „proszę  Pana  Burmistrza 

o udzielenie pisemnej odpowiedzi na zadane przeze mnie pytania. Sprawy, które w nich 

poruszałem są bardzo ważne. 

Odpowiem na pytanie Pana Radnego WRZASKA uznałem, że projekt uchwały  w sprawie 

przyjęcia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Tarnowskich Górach na 2010 rok należało przekazać 

w celu  informacyjnym do Komisji  BUDŻETOWEJ, ponieważ zawarte  są w nim zasady 

wynagradzania członków Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. Są 

to sprawy związane z finansami.” 

Zastępca  Burmistrza  Miasta  Piotr  SKRABACZEWSKI: „ustosunkuję  się  krótko  do 

każdej z wypowiedzi,  tam gdzie było to wskazane udzielimy dodatkowo odpowiedzi na 

piśmie. Dziękuję za wskazanie Pana Przewodniczącego, remont drogi krajowej Nr 11 - nie 

może być takiej sytuacji, że Wykonawca idzie na skróty. Zwrócimy się o wyjaśnienie tej 

sprawy. Chciałby jednak, żeby to zdarzenie nie przysłaniało nam znaczenia ogromu prac, 

jakie  GDDKiA  wykonała  w  Tarnowskich  Górach.  Od  dwóch  lat  przyjęliśmy  strategię 

rozmów z GDDKiA na zasadzie ustalania celów, wzajemnego wspierania się i pomocy, aby 

na  terenie  Tarnowskich  Gór  były  dokonywane remonty dróg.  Cieszę się  z  wypowiedzi 

Radnego WRZASKA, który wskazał, że te remonty są wykonywane. Skrzyżowanie ulicy 

Zagórskiej z ulicą Księdza Prałata Edwarda Płonki to problem, z którym borykaliśmy się 

wiele  lat.  Sposób  współpracy  z GDDKiA wpłynął  na  efekty.  (…)  Będziemy  spokojnie 

argumentować, aby Wykonawca wyprostował tą sprawę. Podobnie z Firmą Alba, umowa 

o dzierżawę  nieruchomości  wygasła,  w tej  chwil  Firma  Alba  korzysta  z  tego  gruntu 

bezumownie,  za  naszą  zgodą.  Firma  przenosi  swoją  siedzibę  do  Radzionkowa, 

przygotowanie  tej  siedziby  się  przedłużyło.  Firma  płaci  czynsz,  obecnie  płaci  za 

bezumowne korzystanie  z  gruntu.  Karygodne jest  to  zanieczyszczanie wódy,  o  którym 

mówił Pan Przewodniczący Wydział Ochrony Środowiska musi działać. Niszczenie dróg, 

samochodami ciężkimi, jest to problem, którego nie unikniemy. Na ulicy Staszica podjęto 

decyzję o położenie nakładki asfaltowej, wiele z tych terenów jest niezurbanizowanych, 

tam będzie się  budowało.  Nie ma takich  przepisów,  aby zakazać dojazdu na budowę 

samochodów z materiałami lub gruszki z cementem. Należy obserwować, zgłaszać, jeżeli 

będą  się  dokonywały  szkody  na  mieniu  gminy  będziemy  dochodzi  ich  naprawy. 
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Zanieczyszczenie  drogi  przez  sprzęt,  który  buduje  drogi.  Jest  to  kwestia  kultury 

technicznej  w Polsce. Widziałem w Warszawie,  jak na terenie budowy przy wyjeździe, 

funkcjonuje stanowisko do mycia samochodów. Jednak z drugiej strony wyjazdu stał patrol 

policji. Prawo jest jednoznaczne, jednak jego egzekwowanie jest problemem. Będziemy na 

to zwracać uwagę. Będziemy się starali ze swojej strony wzmóc kontrole. Remont obiektu 

gminnego,  który  użytkuje  Klub  Sportowy  Bobrowniki  –  Gmina  dokonała  tam  szeregu 

inwestycji, dobrze i w terminie (termomodernizacja obiektu, wymiana okien, nowoczesna 

kotłownia),  drugim  tematem  jest  kwestia  remontu  płyty.  W tym  zadaniu  nie  udało  się 

wyłonić Wykonawcy na remont płyty boiska. Przetargi nie doszły do skutku. Podjęliśmy 

decyzję, aby nie robić tego w okresie, gdy kończy się wegetacja roślin i maleją szanse na 

to,  że trawa  na  wymienionej  murawie się  zawiąże.  Chcemy wnioskować do środków 

niewygasających, aby w na wiosnę wyłonić Wykonawcę. Jest to jedne z niewielu zadań, 

które w tym roku nie udało się zrealizować. Zarówno Wydział Inwestycji i Remontów, jak 

MZUiM  przerobiły  w  tym  roku  ogromną  ilość  inwestycji.  Bazujemy  jednak  na  rynku 

wykonawcy,  są  przetargi,  w  których  mamy kilku  wykonawców,  są  przetargi  gdzie  jest 

wykonawca, którego byśmy nie chcieli, a my nie możemy go wykluczyć. Przy remoncie 

boiska przy Szkole Podstawowej Nr 5 i Nr 9 został wyłoniony wykonawca, który wymagał 

bezustannego nadzoru. Jest to dla nas uciążliwość, trudno chodzić stale w jedno miejsce, 

wytykać, pokazywać, wzywać... Są to dwa podmioty zamawiający i wykonawca. Możemy 

się  posługiwać  jedynie  środkami  prawnymi.  Jeżeli  chodzi  o  kwestie  jakości,  czy 

terminowości  z  pewnością  zostaną one wyegzekwowane,  pieniądze wrócą do budżetu 

w formie  rekompensaty.  W  kwestii  „Cichego  Konta”,  przekazaliśmy  propozycje 

nieruchomości Gminnych, które mogą być w formie użytkowania po najniższych kosztach 

przekazane Stowarzyszeniu. Pan inż. TRZCIONKOWSKI został wyznaczony do pomocy 

w sensie oceny ze strony architektoniczno-budowlanej. Tylko od „Cichego Konta” zależy, 

jak to zostanie rozwiązane. Mamy propozycję, aby na początku stycznia zorganizować 

duży koncert,  aukcję w celu pomocy zbierania środków na budowę części składowych 

schroniska. Burmistrz wystąpi również do firm, których gmina jest udziałowcem, aby tą 

ideę  wsparły.  Innym  tematem  jest  schronisko  powiatowe.  Wszystkie  gminy  podpisują 

umowy  z  podmiotami,  które  zajmują  się  wyłapywaniem  zwierząt.  Prowadzone  były 

rozmowy z Powiatowym Lekarzem Weterynarii, który bardzo konstruktywnie działa w tej 

sytuacji. (…) Jest to temat, którym powinien się zająć Starosta. Współistnienie w Parku 

Strzeleckim nie wychodzi nam dobrze. Będziemy się starali zrobić to, co możliwe. Jeżeli 

chodzi o oświetlenie Miasta, jak Państwo pamiętacie w czasie opadów śniegu łamały się 
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linie energetyczne. Vattenfall ma problem z liniami zasilania.  Jest wiele robót związanych 

z  inwestycjami  prywatnymi,  które uszkadzają  linie  energetyczne.  Pan  Naczelnik 

Gospodarki Miejskiej, jeżeli  są zgłaszane interwencje przez Mieszkańców, to prosiłbym, 

aby  pytać  o  nazwisko,  oraz  o  przekazanie  informacji  zwrotnej,  aby  uniknąć  sytuacji, 

w której Mieszkaniec nie wie, co dalej w sprawie się dzieje. Odnośnie spalania w piecach 

w Dzielnicy  Śródmieście-Centrum,  temat  jest  poważny.  Spotkaliśmy  się  w składzie: 

Gmina, firma DALKIA, MTBS – w czym jest problem, ani Gmina, ani MTBS nie ma takich 

środków, które umożliwiłyby szybkie wprowadzanie zasilania z dala czynnego. Pomimo że 

firma DALKIA włożyła 30 mln złotych inwestycji w Naszym Mieście. Stąd to spotkanie, stąd 

pokazanie firmie DALKIA i rozpoczęcie rozmów na temat partnerstwa publiczno-prawnego, 

w celu spróbowania znalezienia konstrukcji, aby światowa firma, mogła zwiększyć zbyt, 

a Gmina  mogła  sięgnąć  po  środki  pozyskane  z  Funduszu  Ochrony  Środowiska. 

Spróbujemy znaleźć rozwiązanie. Inwestycje są wielomilionowe. Sztuką jest znalezienie 

formy sfinansowania. Odnośnie domów jednorodzinnych, gdyby udało się pozyskać środki 

i  wykonać  inwestycję  wynikającą  z  programu  SilesiaNet,  to  można  by  w  dzielnicach 

domów jednorodzinnych postawić ekran, który z jednej strony umożliwiałby wyświetlanie 

reklam, a z drugiej strony pokazywał czerwonym sygnałem stężenie spalin w powietrzu. 

Jest  to  możliwe.  (…)  Odnośnie  kwestii  chodnika  przy  ul.  Bohaterów  Monte  Casino, 

współpracujemy tak aby urzędy nie działały tylko pocztą - rozwozimy poprzez kierowcę te 

zawiadomienia.  Wchodzimy tu  w kompetencje  Starostwa.  Został  na  etapie  planowania 

inwestycji  popełniony błąd,  nie  zaplanowano tego,  że  ten  system korzeniowy ingeruje 

w chodnik. Trzeba obciąć korzenie części drzew, część drzew w całości obciąć. Starostwo 

w Zabrzu  zostało  w  to  włączone.  W  grudniu  ma  zostać  wydana  decyzja.  Możemy 

wzmocnić nacisk na Starostwo. Odnośnie słupów ogłoszeniowych rozważamy kwestie – 

zastanawiamy się nad ogłoszeniem przetargu, aby w Tarnowskich Górach wskazać ilość 

miejsc, w których znajdują się słupy ogłoszeniowe, a firma zajęłaby się ich eksploatacją. 

Ogłoszenia miejskie, czy nekrologi byłyby zamieszczane tam bezpłatnie. Słupy przy TCK 

są słupami należącymi do TCK. (…) Odnośnie tablic z planami dzielnic, Pan Naczelnik 

zapisał  sobie,  że  należy  je  usunąć.  Odnośnie  tematów  związanych  z Funduszem 

Spójności. Jest to ogromny temat, będzie się on od wiosny przenosił na inne Dzielnice. Ja 

mam nadzieję, że tych niedogodności będzie jak najmniej, ale one będą. Szczególne dla 

mieszkających przy wąskich, krótkich ulicach, gdzie ingerencja spowoduje duży problem 

z dojazdem mieszkańców do ich posesji. Zespół JRP wkłada wiele pracy. Jeżeli będzie 

potrzeba będziemy organizować wizje lokalne. Nic nie stoi na przeszkodzie, aby Państwo 

40



Radni  indywidualnie  oglądali  plac  budowy  i  zgłaszali  nieprawidłowości.  Będziemy 

odtwarzać  powierzchnie,  odbudowywać  przestrzeń,  która  została  uszkodzona  – 

w specyfikacji istotnych warunków zamówienia jest to zamieszczone. Współpracujmy przy 

tym  projekcie,  rozległość  prac  jest  bardzo  duża.  (…)  Odnośnie  przetargu  na  badanie 

słuchu.  Zostały  przeprowadzone  dwa  przetargi.  W jednym  przetargu  został  pominięty 

pewien  element  wynikający  z  rozporządzenia,  Burmistrz  Miasta  podjął  decyzję 

o unieważnieniu tego przetargu. Drugi przetarg został rozstrzygnięty. Ogłoszenie w prasie 

kosztuje kilkaset złotych. Odnośnie planu zagospodarowania przestrzennego dla Dzielnicy 

Bobrowniki Śląskie – Wschód, został on uchwalony  w 2006 roku, zostały złożone wnioski 

o zmianę planu w określonym zakresie. Zostały uwzględnione trzy wnioski, pierwszy to 

teren przy boisku (wynikający z interesu Gminy), drugi to zmiana wynikająca z ulokowania 

drogi, trzecia dotyczy dopuszczenia terenu do zabudowy mieszkalnej. Koszt opracowania 

to 34.000 zł. W projektach uchwał jest mowa o rencie planistycznej. Odnośnie Akcji Zima, 

został  wybrany  Wykonawca.  Umieszczamy  informacje,  kto  jest  Wykonawcą  na  rzecz 

Gminy  Tarnowskie  Góry,  podajemy  numery  kontaktowe  do  Gminy  i  do  Wykonawcy. 

Rozważymy ile to będzie kosztowało, na ile to będzie skuteczne. W na stronie internetowej 

będziemy  mogli  zamieścić  mapę  i  wskazać,  która  droga  do  kogo  należy,  jednak 

zamieszczenie takiej informacji w GWARKU będzie kosztowne. Rozważymy tą możliwość. 

Sprzedaż nieruchomości na ulicy Ogrodowej - nieruchomość została sprzedana za kwotę 

1.000.800 zł z uwzględnieniem bonifikaty. Cała działka ma 10.000 m2 sama powierzchnia 

użytkowa budynku – 1600 m2 z czego 400 m2 to piwnice, 200 m2 poddasze. Nabywca 

dokonał  prowizorycznego  ogrodzenia  płotem  betonowym,  uniemożliwia  on  wejście  na 

obiekt  i  jego  dewastację.  W  chwili  obecnej  została  wydana  zgodna  Wojewódzkiego 

Konserwatora Zabytków na remont dachu, również z nim zostanie uzgodniona budowa 

płotu. Właścicielem budynku są Tarnogórzanie, budynek ma gospodarza. Odnośnie ulicy 

Wodociągowej my nie planujemy żadnych prac na tej ulicy. (…)

Radna Alicja KOSIBA-LESIAK: „w tej chwili jest zakaz wjazdu na ulicę Wodociągową, na 

prawo od ulicy Staszica oraz tablica informacyjna: „roboty drogowe”.” 

Zastępca Burmistrza Miasta Piotr SKRABACZEWSKI: „Wydział Ochrony  Środowiska, 

jak co roku robi jedną drogę, jako drogę dojazdową do pól uprawnych. Odnośnie kwestii 

czwartej  odpowiemy na  piśmie.  Przy remontach  cząstkowych  nawierzchni  asfaltowych 

zakładamy zamykanie logicznych układów komunikacyjnych,  jednak zależy to od ilości 
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posiadanych  środków.  W  projekcie  budżetu  miasta  widnieje  zapis  odnowa  nakładek 

bitumicznych – fragmenty ulic. Te fragmenty są ustalane w zależności od tego, co jest do 

zrobienia, żeby poprawić najgorsze elementy, nie można mówić o oszczędnościach, gdyż 

MZUiM wykorzystuje środki w całości.  W tym roku zostało remontowanych 60 dróg na 

różnych odcinkach.

Ad vocem
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Piotr  SZCZĘSNY: „chciałem  jeszcze  dodać,  że 

w rejonie gdzie znajduje się Firma ALBA, znajduje się Natura 2000. Firmy zgłosiły się do 

mnie z pytaniem, co robić, ja zwracam się z tym problemem do Burmistrza Miasta. Firmy 

wynajęły woź asenizacyjny, po to aby ścieki można było wywieść, w celu ich utylizacji. 

Należy  ten  temat  rozwiązać.  Ścieki,  które  Panu  Burmistrzowi  przekazałem,  zostały 

zaczerpnięte ze studni z terenu użytkowanego przez Firmę ALBA. Na tym terenie nie ma 

kanalizacji.”

Radny  Henryk  WRZASK:  „(...)  Pan  Radny  SZNAJDER  stwierdził  nieprawdę,  na 

wyjazdowym  posiedzeniu  Komisji  REWIZYJNEJ,  Komisji  INFRASTRUKTURY 

I ROZWOJU MIASTA oraz Komisji  ds.  RODZINY, ZDROWIA, POMOCY SPOŁECZNEJ 

I OCHRONY  ŚRODOWISKA  zorganizowanej  przez  Pana  Pełnomocnika,  zostały 

przeprowadzone ważne kwestie,  które pan skrytykował  i  podał  Pan nieprawdę. Proszę 

o sprostowanie, na posiedzeniu była Przedstawicielka Tygodnika GWAREK, która opisała 

sprawę. Zostanie sporządzony protokół. Przedstawiony przez Pana pogląd, nie zgadza się 

z faktami wynikającymi z posiedzenia. Na początku w sali nr 40 Urzędu Miejskiego, Pan 

Pełnomocnik przedstawił wszystkich uczestników projektu, łącznie z Inżynierem Kontraktu 

i Wykonawcą,  następnie  przedstawił  bardzo  ogólnie  realizację  projektu  i  sposób 

finansowania,  trwało  to  godzinę  czasu,  były  pytania  Radnych.  Pan  również  zadawał 

pytania.  Następnie  pojechaliśmy na  teren  inwestycji,  Pan  kierował  samochodem,  Pan 

prowadził  grupę,  Przewodniczący  Komisji  INFRASTRUKTURY I  ROZWOJU  MIASTA, 

z którym  ja  podróżowałem  samochodem...,  nie  spotkałem  się  z  zarzutem,  że  Pan 

POŁULICH kieruje tam gdzie chce. Na zakończenie wizji lokalnej, nikt nie złożył wniosku 

o podjechanie do innego punktu inwestycji.”

Radny  Krzysztof  SZNAJDER:  „Panie  Kolego  Radny,  to  poważny  zarzut.  Jako 

Przewodniczący  Komisji  REWIZYJNEJ  zwołałem  posiedzenie  Komisji,  zaprosiłem 
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Zastępcę  Burmistrza  Miasta  Piotra  SKRABACZEWSKIEGO  oraz  Reprezentanta 

Wykonawcy,  nie  chciałem uczestniczyć  na  spotkaniu  w sali  Nr  40  i  słuchać  o  historii 

budowy  kanalizacji  w  mieście  Tarnowskie  Góry.  Ja  tą  historię  znam,  uczestniczyłem 

w wielu spotkaniach na ten temat, ja miałem czas, Panu obowiązki służbowe na to nie 

pozwalały. Ja nie prowadziłem trasy przebiegu i nie wyznaczałem miejsc wizji lokalnej. Tą 

trasę wyznaczył Wykonawca lub Pan POŁULICH. Z drugiej strony pojechaliśmy w miejsca 

w miarę bezpieczne dla osób postronnych. Następnego dnia spotkałem się z zarzutem 

Mieszkańców, że Radni robią sobie wycieczki, a Mieszkańcom dzwoniły szyby, ponieważ 

firma  uzupełniała  ubytki  -  pracował  ciężki  walec  wibracyjny.  Ja  powiedziałem,  że 

wykorzystam ten fakt na sesji i poprosiłem o pisemne oświadczenia Mieszkańców. Jeżeli 

ja mówię nieprawdę, to jest droga sądowa i tam możemy takie sprawy rozstrzygać. Nie 

rozumiem ataku na swoją osobę. Ja uczestniczyłem w posiedzeniu Komisji REWIZYJNEJ, 

powiedziałem,  że  nie  mieliśmy  możliwości  dotarcia  do  trudnych  miejsc,  bo  albo 

prowadzone były  wykopy,  albo  te  miejsca  blokował  sprzęt.  Uważam,  że  w te  miejsca 

można  było  dotrzeć,  tam  nas  Wykonawca  nie  zawiózł.  Ja  jechałem  innymi  drogami, 

chciałem,  aby wykonawca  pojechał  za  mną,  on  tego  nigdy  nie  zrobił.  Jak  Pan  sobie 

przypomina, to spotykaliśmy się zawsze w po różnych stronach wykopów.”

Ad. 6
Kolejnym  punktem  porządki  obrad  jest  pierwsze  czytanie  projektu  budżetu  miasta 

Tarnowskie Góry na 2010 rok.

Zastępca  Burmistrza  Miasta  Piotr  SKRABACZEWSKI przedstawił  zgromadzonym 

projekt budżetu miasta Tarnowskie Góry na 2009 rok.

Przewodniczący Rady Miejskiej  Piotr  SZCZĘSNY  przedstawił  procedurę  uchwalania 

budżetu miasta Tarnowskie Góry.

Ad. 7
Następnym punktem porządku obrad jest projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale 

budżetowej na 2009 r.

Skarbnik Miasta Janina NAMYSŁO przedstawiła projekt uchwały wraz z autopoprawką. 
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Przewodniczący  Komisji BUDŻETOWEJ Kazimierz SZCZERBA poinformował, że Ko-

misja  pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały (bez autopoprawki). 

Przewodniczący Komisji  INFRASTRUKTURY I  ROZWOJU MIASTA Marek PORADA 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt  uchwały  (bez 

autopoprawki). 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu w dyskusji  Przewodniczący Rady Miejskiej 
przystąpił do procedury głosowania przedmiotowego projektu uchwały.

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało – 18 Radnych, przeciw – 0 Radnych, od głosu 

wstrzymało się – 0 Radnych. 

Rada  Miejska  podjęła UCHWAŁĘ  Nr  XLIX/560/2009 w  sprawie  zmian  w  uchwale 
budżetowej na 2009 r.
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. 8
Kolejnym punktem porządku obrad jest  projekt  uchwały w sprawie  uchylenia  Uchwały 

Nr XLVI/508/2009  Rady  Miejskiej  w Tarnowskich  Górach  z  dnia  26  sierpnia  2009  r. 

w sprawie opłat za świadczenia w publicznych przedszkolach prowadzonych przez Gminę 

Tarnowskie Góry.

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Naczelnik Wydziału Edukacji, Sportu 
i Turystyki Mieczysław ORGACKI.

Przewodniczący  Komisji  BEZPIECZEŃSTWA  I  PORZĄDKU  PRAWNEGO  Piotr 
WYCISK poinformował, że Komisja przyjęła wniosek o  nieopiniowanie projektu uchwały 

tylko przekazanie sprawy Burmistrzowi Miasta.

Wobec braku chętnych do zabrania głosu w dyskusji  Przewodniczący Rady Miejskiej 
przystąpił do procedury głosowania przedmiotowego projektu uchwały.
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Za przyjęciem projektu uchwały głosowało – 16 Radnych, przeciw – 1 Radny, od głosu 

wstrzymało się – 0 Radnych. 

Rada Miejska podjęła UCHWAŁĘ Nr XLIX/561/2009 w sprawie uchylenia Uchwały Nr 
XLVI/508/2009  Rady  Miejskiej  w Tarnowskich  Górach  z  dnia  26  sierpnia  2009  r. 
w sprawie opłat za świadczenia w publicznych przedszkolach prowadzonych przez 
Gminę Tarnowskie Góry.
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad 9, 10
Kolejnym  punktem  porządku  obrad  jest  skarga  na  działalność  Dyrektora  Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej oraz Burmistrza Miasta Tarnowskie Góry wobec, której został 

przygotowany  projekt  uchwały  w  sprawie  podtrzymania  stanowiska  Rady  Miejskiej 

zawartego w Uchwale Nr XXXVII/403/2009 Rady Miejskiej w Tarnowskich Górach z dnia

26  stycznia  2009  r.,  podtrzymanego  Uchwałą  Nr  XLIV/483/2009  Rady  Miejskiej

w Tarnowskich Górach z dnia 24 czerwca 2009 r. oraz Uchwałą Nr XLVIII/543/2009 Rady 

Miejskiej  w  Tarnowskich  Górach  z  dnia  28  października  2009  r.  oraz  w  sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta Tarnowskie Góry.

Radny Stanisław KOWOLIK: „chciałbym określić jeden szczegół, ponieważ w projekcie 

porządku obrad, punkt 8 i  9 stanowił  dla mnie pewien komplet. Po pierwsze uchylamy 

uchwałę w sprawie opłat w przedszkolach, w punkcie 9 Rada Miejska przekazuje skargę 

do  Wojewódzkiego  Sądu  Administracyjnego.  W  tej  chwili  te  dwie  uchwały  zostały 

wyeliminowane,  a  został  wprowadzony tylko  jeden projekt  uchwały,  rozumiem,  że  tym 

samym  Rada  Miejska  nie  ma  woli  przekazania  skargi  Wojewody  Śląskiego  do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego?.”

Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr SZCZĘSNY:  „to Burmistrz Miasta złożył  projekt 

uchwały, tym samym nie ma potrzeby, żeby Rada Miejska upoważniała Burmistrza Miasta 

do reprezentowania go przed Sądem.”

Radca Prawny Maciej HONIEK: „Rada Miejska nie wyraża woli przekazania skargi do 

Wojewódzkiego  Sądu  Administracyjnego,  w  wyniku  podjęcia  przedmiotowej  uchwały, 

w której  wyraziliście  Państwo  wolę  uchylenia  uchwały  z  28  sierpnia  2009r.,  procedura 

będzie wyglądała następująco: uchwała, której dotyczyła skarga, była uchwałą stanowiącą 
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prawo  lokalne,  winna  zostać  opublikowana  w  Dzienniku  Urzędowym  Województwa 

Śląskiego, jednak do tej pory nie została opublikowana, jest do dzisiaj ważna. W tej chwili 

upoważniając  Burmistrza  do  wykonania  przedmiotowej  uchwały,  myślę,  że  procedura 

będzie  wyglądała  następująco:  Burmistrz  zwróci  się  pisemnie  do  Wojewody Śląskiego 

o niepublikowanie uchwały uchylonej przez Radę Miejską, a następnie wystąpi z pismem 

o cofnięcie złożonej skargi, jako bezprzedmiotowej.”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Piotr  SZCZĘSNY  przedstawił  projekt  uchwały  wraz 

z uzasadnieniem. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu w dyskusji  Przewodniczący Rady Miejskiej 
przystąpił do procedury głosowania przedmiotowego projektu uchwały.

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało – 16 Radnych, przeciw – 0 Radny, od głosu 

wstrzymało się – 3 Radnych. 

Rada  Miejska  podjęła UCHWAŁĘ  Nr  XLIX/562/2009  w  sprawie  podtrzymania 
stanowiska Rady Miejskiej zawartego w Uchwale Nr XXXVII/403/2009 Rady Miejskiej 
w  Tarnowskich  Górach  z  dnia  26  stycznia  2009  r.,  podtrzymanego  Uchwałą 
Nr XLIV/483/2009 Rady Miejskiej w Tarnowskich Górach z dnia 24 czerwca 2009 r. 
oraz  Uchwałą  Nr  XLVIII/543/2009  Rady  Miejskiej  w  Tarnowskich  Górach  z  dnia 
28 października  2009  r.  oraz  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  działalność 
Burmistrza Miasta Tarnowskie Góry.
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. 11
Kolejnym  punktem  porządku  obrad  jest  projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  liczby 

przeznaczonych  do  wydania  w  2010  roku  nowych  licencji  na  wykonywanie  transportu 

drogowego taksówką na terenie Gminy Tarnowskie Góry.

Projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem  oraz  autopoprawką  przedstawił  Naczelnik 
Wydziału Gospodarki Miejskiej Antonii ZIENTKOWSKI.

Przewodniczący  Komisji  BEZPIECZEŃSTWA  I  PORZĄDKU  PRAWNEGO Piotr 
WYCISK poinformował,  że  Komisja pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
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uchwały wraz z przyjętym wnioskiem o następującej treści:  „wnioskujemy o 4 licencje,  

tak jak na naszym poprzednim posiedzeniu Komisji”.

Przewodniczący Komisji INFRASTRUKTURY I ROZWOJU MIASTA Marek PORADA 
poinformował, że Komisja   pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały wraz 

z przyjętym wnioskiem o następującej treści: ”wniosek o  wydanie w 2010 roku 5 no-

wych licencji na wykonywanie transportu drogowego taksówką na terenie Gminy  

Tarnowskie Góry”.

Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr SZCZĘSNY poinformował, iż na jego ręce wpłynę-

ło pismo Korporacji Taksówkowej „GWAREK”, w którym informuje, że w poczet korporacji 

w 2010 roku mogą zostać przyjęte trzy taksówki.

Dyskusja:
Mieszkaniec  Miasta  Tarnowskie  Góry  Pan  Grzegorz  PIOTROWIAK:  „proszę  Radę 

Miejską  o zweryfikowanie poprzedniej decyzji i przyjęcie nowych licencji taksi na przyszły 

rok. Procedura przygotowania się do zawodu taksówkarza przewiduje skończenie kursu 

(który kosztuje około 600 -700 zł), zdanie egzaminu z topografii miasta (za który też należy 

zapłacić) oraz posiadanie odpowiedniego samochodu. W imieniu kolegów i swoim chciał-

bym powiedzieć,  że ponieśliśmy niebagatelne koszty rzędu 20.000 zł.  Ja prowadziłem 

wspólnie z moim ojcem (teraz nieżyjącym) na terenie Gminy Tarnowskie Góry firmę, jed-

nak nie rozwinęliśmy się na tyle, że zostaliśmy zjedzeni przez inne większe firmy. Nie chcę 

jednak zasilać szeregów bezrobotnych. Od maja tego roku zamknąłem działalność, jednak 

nie oddałem zezwolenia na wykonywanie działalności gospodarczej, zmieniłem je na wy-

konywanie działalności związanej z transportem taksówką i czekałem na uchwalenie przez 

Radą Miejską licencji. W Urzędzie Miejskim, zapewniono mnie, że zawsze są przyjmowa-

ne nowe licencje, więc ja poczyniłem wydatki z tym związane. W naszym kraju funkcjonuje 

prawo rynku, dlaczego stało się tak, jak się stało, na poprzedniej sesji Rady M

iejskiej?”

Radny Marek PORADA: „Komisja INFRASTRUKTURY I ROZWOJU MIASTA dwukrotnie 

opiniowała projekt uchwały, w obu przypadkach zaopiniowała go pozytywnie. Uznaliśmy, 

że te licencje są potrzebne. Na ostatniej Komisji dyskusja była bardzo gorąca, stwierdzili-

śmy, że należy pomóc osobom, które ubiegają się o prowadzenie tej działalności gospo-
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darczej, ale także osobom, które już ją prowadzą i na wniosek Radnego NOWAKA uznali-

śmy, że najlepszym rozwiązaniem jest przyjęcie 5 nowych licencji na wykonywanie trans-

portu drogowego taksówką. Chciałbym również przypomnieć o konstytucyjnej zasadzie, 

która gwarantuje nam wolność działalności gospodarczej, własności prywatnej oraz soli-

darności, dialogu i współpracy partnerów społecznych, o której Pan Piotrowiak wspomina 

w swoim piśmie.”

Radny Stanisław  KOWOLIK:  „ja  przypomnę,  że  w  czasie  głosowania  nad  projektem 

uchwały, który wyzerował liczbę nowych licencji  na wykonywanie transportu drogowego 

taksówką na 2010 rok, Klub Radnych Prawo i  Sprawiedliwość manifestacyjnie nie brał 

udziału w głosowaniu, ponieważ taki kształt  projektu uchwały jest radykalnie sprzeczny 

z wolnym rynkiem oraz z gospodarką rynkową, łącznie z terminem społeczna. Mając na 

uwadze  stanowisko  grupy większościowej,  którą  stanowią  trzy  Kluby Radnych  Naszej 

Rady, prosiłbym, żeby w dyskusji, te trzy Kluby wypowiedziały się na temat zmiany swoje-

go stanowiska, uzasadniając to szczegółowo - co stało się, że w ciągu miesiąca zmieniły 

zdanie, aby wcześniej wypowiadając się przeciwko rynkowi wolnemu, jakkolwiek ograni-

czonemu, a w dniu dzisiejszym szacunek ograniczony wobec gospodarki rynkowej wyra-

zić? A ten szacunek, zobrazowany jest poprzez 4, 5 lub 8 licencji. Nie chodzi o dyskusję, 

którą liczbę przyjmiemy, jakaś ta liczba być musi, ponieważ wszyscy jak tutaj jesteśmy pa-

łamy pogardą do socjalizmu, a wizja socjalistyczna została wyrażona poprzez liczbę zero 

miesiąc temu (…).”

Radny Józef HARWIG: „ustawodawca dał nam taki „gorący kartofel” do ręki, zmagamy 

się z tym problemem co roku. Moim zdaniem w obecnych czasach jest to nieporzucenie, 

gdyż, każdy sam powinien decydować gdzie chce pracować, co chce robić, ponosząc tym 

samym oczywiste  ryzyko.  Jeżeli  mamy podejmować,  tego typu decyzje  to  powinniśmy 

zmaksymalizować liczbę licencji. Jeżeli ktoś sobie nie radzi, to odejdzie... Optuje za pro-

jektem uchwały przedstawionym przez Pana Burmistrza.”

Radny  Marek  JAWORSKI:  „zostaliśmy  przez  Radnego  KOWOLIKA postawieni  przed 

ścianą. Nie wiem, czy mamy podnieść ręce.... Podejmując tą decyzję można się było su-

gerować wypowiedzią osób, które już pracują w zawodzie taksówkarza. Można się zasta-

nowić, czy rola tworzenia rynku, ma się ograniczać do wskazania liczby licencji. Jaki to jest 

szacunek do gospodarki rynkowej, przy założeniu 5 licencji, dlaczego nie 20? Jedyny ar-
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gument w tej dyskusji to zestawienie dwóch przeciwnych stron. Słuchając wypowiedzi lu-

dzi, którzy już pracują, widzimy, że w gospodarce rynkowej, interwencjonizm państwowy, 

tak negowany, jednak przynosi efekty. Interwencjonizm państwa uratował niektóre gospo-

darki. Nazywa się to logika dostosowana do potrzeb, racjonalizm - myślę, że my próbowa-

liśmy coś takiego zrealizować. Może przekroczyliśmy pewne granice z tym zerem, gdyż 

można się było do tego inaczej ustosunkować, pozostawiając to panu Burmistrzowi. Prze-

słanki, o których słyszeliśmy, sugerowały, że można było takie decyzje podjąć. Dzisiaj wy-

słuchaliśmy stron, które argumentują przesłanki mówiące o tym, że Burmistrz nie pomylił 

się w swej analizie wskazując liczbę ośmiu licencji. To powinniśmy w naszej Gminie uznać 

za normę i oczekiwać od ustawodawcy, aby usunął ten przepis.”

Radny Kazimierz SZCZERBA: „nie reprezentuję w tej wypowiedzi, żadnej partii politycz-

nej,  nie  będę traktował  licencji  jako gry politycznej.  Chciałbym się  skupić  na meritum, 

co się zmieniło od czasu ostatniej sesji, zmieniło się to, że na Komisjach rozpatrując spra-

wę licencji, na pytanie, czy są jakieś zgłoszenia, powiedziano nam, że nie ma (…) Dzisiaj 

nastąpiła inna sytuacja, zgłosiły się osoby, które prowadzą tą działalność. Powinniśmy być 

nieszczęśliwi, z tego, że wyrażamy zgodę na ilość taksówek w mieście, byłoby jeszcze go-

rzej gdybyśmy wydawali decyzje na temat ilości zakładów pracy, czy barów w mieście. Nie 

powinno to być domeną Rady Miejskiej. ”

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Łukasz GARUS: „mamy trudną decyzję do podję-

cia, zawsze będzie ktoś niezadowolony, trudno rozważyć racje, które są sprzeczne. Na 

ostatniej sesji wypowiadali się taksówkarze, którzy przedstawiali trudną sytuację finanso-

wą, wpływ kryzysu na ich działalność... czasami trzeba przedsiębiorcom pomóc w dobie 

kryzysu... przychyliłbym się do wypowiedzi Radnego SZCZERBY, który powiedział, że było 

za mało informacji w sprawie osób ubiegających się o licencje. Nie bez przyczyny wniesio-

no ten uchwały pod obrady. Z tego co pamiętam, Klub Radnych z przeciwka wstrzymał się 

od głosu, a nie nie brał udziału w głosowaniu. Jest to również zamanifestowanie swojego 

poglądu, jeżeli uważam, że dane rozwiązanie jest stosowne, wyrażam swoją wolę poprzez 

podniesienie ręki. Myślę, że powinniśmy przyjąć rozwiązanie kompromisowe. Uważam, że 

powinniśmy przyjąć cztery lub pięć licencji.”

Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr SZCZĘSNY: „padły mocne słowa ze strony Prze-

wodniczącego Klubu Prawo i Sprawiedliwość, Klub ten nie zajął stanowiska, gdyż wstrzy-
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mał się od głosu, gdyście Panowie głosowali, wynik byłby może inny. Ja nie bałem się, że 

będzie sytuacja patowa, gdyż był czas na ponowne przedstawienie projektu uchwały na 

sesji do końca roku. Nie mieliśmy informacji z obu stron, na ostatniej sesji wystąpiła grupa 

osób, które wykonują zawód taksówkarza. Osoby, które w 2008 roku występowały o licen-

cje, teraz nie chcą, aby wydano nowe licencje. (…) Powinniśmy w tej sytuacji dyskutować, 

kłócić się, ale nie obrażać wzajemnie. W tej chwili Korporacja Taksi GWAREK złożyła pi-

smo, że jeżeli zostaną wydane nowe licencje, to przyjmie ona nowych taksówkarzy. Po-

winniśmy działać ponad podziałami.”

Ad. vocem
Radny  Stanisław  KOWOLIK:  „nieco  odmiennie,  niż  powiedział  Pan  Przewodniczący, 

przebiegała dyskusja na temat liczby licencji. Uważam, że był przesyt informacji podawa-

nych ze strony Pana Burmistrza i Pana Naczelnika. Padały także informacje, co dzieje się 

w Starostwie Powiatowym, podejmując decyzję w sprawie liczby licencji, mieliśmy tego 

pełną świadomość. Stanowisko Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość, nie było dziecina-

dą, uznaliśmy, że liczba zero jest do tego stopnia skandaliczna, jest manifestacją pogardy 

wolnego rynku, że nie możemy ograniczyć swojego stanowiska do wstrzymania się. Uzna-

liśmy, że winniśmy swoje stanowisko wyrazić publicznie poprzez nieuczestniczenie w gło-

sowaniu. To stanowisko nie łamie żadnych reguł. Za, przeciw bądź wstrzymanie się do gło-

su jest zachowaniem wobec stanowiska racjonalnego, liczba zero kłóciła się z racjonalno-

ścią. Nie jesteśmy za żadnymi skrajnościami. Uważamy, że liczba powyżej czterech, jest 

liczbą właściwą, która zabezpiecza interesy osób, które już pracują w tej branży, a jedno-

cześnie daje możliwość nowym mieszkańcom, którzy zainwestowali pewne pieniądze oraz 

skończyły kurs.”

Radny Kazimierz SZCZERBA: „nie zgadam się ze stanowiskiem Kolegów z PiS, że licz-

ba zero jest skandaliczna.”

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Łukasz GARUS: „w Protokole z obrad ostatniej se-

sji, trójka Radnych z najgłośniejszego w Radzie Miejskiej Klubu Radnych wstrzymała się 

od głosu (chociaż to nie jest zapisane w protokole), siedmiu Radnych nie brało udziału 

w głosowaniu, jeden Radny był przeciw. Gdyby zliczyć wszystkie głosy, to wyszłoby, że za 

dowolnym rozwiązaniem byłoby 11 głosów. (…)”
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Radny Marek JAWORSKI: „widzimy teraz dwie strony sprawy. Zawsze będzie występo-

wał konflikt interesów. Może należałoby wyciągnąć wnioski na przyszłość. Konieczne jest 

zajęcie stanowiska wcześniej  i  wskazanie zapotrzebowania na liczbę licencji  taksi.  Nie 

wiem w jaki sposób dokonać analizy. Należy o wynikach tej analizy poinformować zainte-

resowane strony.(...)”

Zastępca Burmistrza Miasta Piotr SKRABACZEWSKI: „chciałbym zaprotestować, prze-

ciwko wypowiedziom, że Burmistrz Miasta nie informował o tym, jakie jest zapotrzebowa-

nie na licencję. Nie dziwię się Radnemu GARUSOWI, ponieważ jest on Radnym pierwszą 

kadencję, ale Pan Przewodniczący i Pan Radny SZCZERBA doskonale wiedzą, że nie ma 

czegoś  takiego,  jak  wcześniejsze  zgłoszenia,  prawo  stanowi,  że  po  uchwaleniu  przez 

Radę Miejską nowych koncesji, można składać wnioski. Nie ma takiej możliwości, żeby-

śmy oficjalnie wiedzieli ile jest zgłoszeń. Natomiast na Komisjach oraz na sesji Rady Miej-

skiej mówiliśmy wyraźnie, że są osoby, które zdały kurs na topografię miasta Tarnowskie 

Góry. Mówienie, że nie informowaliśmy jest nieprawdą. (…) W gospodarce wolnorynkowej 

powinny rządzić prawa rynku, dyskutowanie, czy  ma być ingerencja państwa, czy nie, jest 

już za nami. Pozostają relikty w postaci tego, że Rada Miejska udziela koncesji. Burmistrz 

Miasta jest za rozwojem Miasta, jeżeli ma być więcej mieszkańców, musi być również lep-

sza ich obsługa. (...)”

Przedstawiciel Korporacji Taksówkowej – Pan Mirosław DYBAŚ: „proszę o pozosta-

wienie liczby koncesji na obecnym poziomie. Ja i koledzy boimy się o swoje miejsca pracy. 

Argumenty o gospodarcze wolnorynkowej do nas nie przemawiają. W sytuacji, gdy osoba 

uzyskała koncesję oraz dofinansowanie z Unii Europejskiej, jest zobowiązana do prowa-

dzenie działalności gospodarczej przez okres czterech lat, w przeciwnym radzie będzie 

musiała oddać pieniądze oraz różnice składki ZUS. W obecnej sytuacji jest to ogromnie ry-

zykowne. Od paru lat mam przyjemność być na tej sali i informować o braku miejsc posto-

jowych taksi. Każdy z nas uczciwie pracuje i płaci podatki. Dlaczego mamy problemy, gdy 

kupcy dzwonią, proszą o interwencje, że blokujemy im wejście do sklepu. Na ulicy Kra-

kowskiej jest osiem miejsc postojowych, na rynku postój blokuje przejazd innych samocho-

dów, dworzec jest dzikim postojem, który może pomieścić 15 taksówek. Daje to łączną 

sumę 30 miejsc parkingowych na około 90 licencji wydanych w Tarnowskich Górach. Jak 

ma  nie  dochodzić  pomiędzy  nami  do  konfliktów?  Proponujemy  przyznawanie  licencji 

w sposób naturalny, gdy ktoś rezygnuje z działalności lub umiera. Porównywanie Tarnow-
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skich Gór do studenckich miast jest np. Chorzowa, Katowic jest śmieszne. Nasze Miasto 

po godzinie 20.00  jest Miastem wymarłym. W Gwarku przeczytałem, że jeden z chętnych 

odwołał się od decyzji Rady Miejskiej, uzasadniając to tym, że skończył kurs i zdał egza-

min, co kosztowało go 800 zł. Jeżeli jestem zainteresowany prowadzeniem działalności 

gospodarczej, to udaje się do kompetentnej osoby, która poinformuje mnie o realiach i dro-

dze uzyskania licencji. Osoby, które idą na studia, w które inwestują latami, także nie uzy-

skują gwarancji wykonywania wyuczonego zawodu. (...)”

Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr SZCZĘSNY przypominał, że na ostatniej sesji od-

była się długa dyskusja w sprawie braku miejsc postojowych dla taksówek w Tarnowskich 

Górach. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej  przystąpił  do  procedury głosowania  wnio-

sków złożonych przez Komisje Rady Miejskiej.

Wniosek Komisji  BEZPIECZEŃSTWA I PORZĄDKU PRAWNEGO o  wydanie  w 2010 

roku 4 nowych licencji na wykonywanie transportu drogowego taksówką na terenie Gminy 

Tarnowskie Góry.

Za przyjęciem wniosku głosowało – 8 Radnych, przeciw – 1 Radny, od głosu  wstrzymało 

się – 6 Radnych. 

Wniosek zatem został przyjęty.

Wniosek Komisji INFRASTRUKTURY I ROZWOJU MIASTA  o wydanie w 2010 roku 5 no-

wych licencji na wykonywanie transportu drogowego taksówką na terenie Gminy Tarnow-

skie Góry”.

Za  przyjęciem  wniosku  głosowało  –  5  Radnych,  przeciw  –  3  Radnych,  od  głosu 

wstrzymało się – 5 Radnych. 

Wniosek zatem został przyjęty.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  Łukasz  GARUS złożył  wniosek  o  ogłoszenie 

pięciu minut przerwy z uwagi na skomplikowaną sytuację proceduralną. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił, iż wniosek o przerwę został uznany przez akla-

mację.

Po przerwie:
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  że  zostaną  poddane  pod  głosowanie 

wnioski zgłoszone przez Komisje oraz Burmistrza Miasta, każdemu Radnemu przysługuje 

tylko jeden głos  o przyjęciu liczby licencji zadecyduje większość głosów „za”.

Wniosek Komisji BEZPIECZEŃSTWA I PORZĄDKU PRAWNEGO  o  wydanie 4 nowych 

licencji  na wykonywanie transportu  drogowego taksówką na terenie  Gminy Tarnowskie 

Góry.

Za przyjęciem wniosku głosowało – 9 Radnych.

Wniosek  Komisji  INFRASTRUKTURY I ROZWOJU MIASTA  o  wydanie  w  2010  roku 

5 nowych  licencji  na  wykonywanie  transportu  drogowego  taksówką  na  terenie  Gminy 

Tarnowskie Góry”.

Za przyjęciem wniosku głosowało – 2 Radnych.

 

Propozycja Burmistrza Miasta (zgodnie z projektem uchwały)  o  wydanie w 2010 roku 

8 nowych licencji na wykonywanie transportu drogowego taksówką na terenie Gminy Tar-

nowskie Góry”.

Za przyjęciem wniosku głosowało – 4 Radnych.

Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr SZCZĘSNY poinformował, że Rada Miejska zade-

cydowała o wydaniu 4 nowych licencji  na wykonywanie transportu drogowego taksówką 

na terenie Gminy Tarnowskie Góry.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały (wraz 

z przyjętym wnioskiem).

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało – 12 Radnych, przeciw – 3 Radny, od głosu 

wstrzymało się – 2 Radnych. 
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Rada  Miejska  podjęła UCHWAŁĘ  Nr  XLIX/563/2009  w  sprawie  określenia  liczby 
przeznaczonych  do  wydania  w  2010  roku  nowych  licencji  na  wykonywanie 
transportu drogowego taksówką na terenie Gminy Tarnowskie Góry.
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. 11
Kolejnym punktem porządku obrad jest skarga na działalność Dyrektora Publicznego Gim-

nazjum Nr 2 Sportowego w Tarnowskich Górach.

Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr SZCZĘSNY przedstawił sprawę skargi. Następnie 

złożył wniosek o przekazanie skargi do Komisji REWIZYJNEJ celem jej zbadania.

Za  przyjęciem  wniosku  głosowało  –  15  Radnych,  przeciw  –  0  Radnych,  od  głosu 

wstrzymało się – 0 Radnych. 

Wniosek zatem został przyjęty.

Ad. 12
Kolejnym punktem porządku obrad jest projekt uchwały w sprawie zmiany składu osobo-

wego Komisji REWIZYJNEJ.

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przestawił Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr 
SZCZĘSNY.

Radny Henryk WRZASK  przypomniał przebieg dyskusji nad przedmiotowym projektem 

uchwały na ostatniej sesji Rady Miejskiej. 

Po tej wypowiedzi  Przewodniczący Rady Miejskiej przystąpił do procedury głosowania 

przedmiotowego projektu uchwały.

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało – 13 Radnych, przeciw – 0 Radnych, od głosu 

wstrzymało się – 3 Radnych. 

Rada  Miejska  podjęła UCHWAŁĘ  Nr  XLIX/564/2009 w  sprawie  zmiany  składu 
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osobowego Komisji REWIZYJNEJ.
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. 13
Kolejnym punktem porządku obrad jest  projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Profilaktyki  i  Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii w Tarnowskich Górach na 2010 rok.

Pełnomocnik Burmistrza Miasta ds. Rozwiązywania Problemów Uzależnień Kajetan 
KANSY przedstawił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

Przewodnicząca  Komisji  d/s  RODZINY,  ZDROWIA,  POMOCY  SPOŁECZNEJ 
I OCHRONY  ŚRODOWISKA  Alicja  KOSIBA-LESIAK  poinformowała,  że  Komisja 

zaopiniowała pozytywnie przedmiotowy projekt uchwały.

Przewodniczący  Komisji BUDŻETOWEJ Kazimierz SZCZERBA poinformował, że Ko-

misja  pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przewodniczący  Komisji  BEZPIECZEŃSTWA  I  PORZĄDKU  PRAWNEGO  Piotr 
WYCISK  poinformował,  że  Komisja  zaopiniowała  pozytywnie  przedmiotowy  projekt 

uchwały.

Wobec braku chętnych do zabrania głosu w dyskusji  Przewodniczący Rady Miejskiej 
przystąpił do procedury głosowania przedmiotowego projektu uchwały.

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało – 13 Radnych, przeciw – 0 Radnych, od głosu 

wstrzymało się – 1 Radny. 

Rada Miejska  podjęła UCHWAŁĘ Nr XLIX/565/2009 w sprawie  przyjęcia Gminnego 
Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii w Tarnowskich Górach na 2010 rok.
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
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Ad.14
Kolejnym  punktem  porządku  obrad  jest  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  Uchwały 

Nr XXXVI/397/2008  z  dnia  30  grudnia  2008r.  w  sprawie  zarządzenia  poboru  opłaty 

targowej  w  drodze  inkasa  oraz  określenia  inkasentów  i  wysokości  wynagrodzenia  za 

inkaso. 

Projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem przedstawił  Naczelnik Wydziału Gospodarki 
Miejskiej Antoni ZIENTKOWSKI.

Dyskusja: 
Radny Krzysztof SZNAJDER: „projekt uchwały, pobieranie opłaty targowej przez Straż 

Miejską,  moim  zdaniem  jest  nietrafionym  pomysłem.  Likwidujemy  stanowiska  pracy 

inkasentów, a Straż Miejska ma co robić. Dodatkowe zajęcia to nie tylko sam pobór opłaty 

targowej, ale również rozliczanie jej w kasie. (…) Straży Miejskiej przybywa obowiązków, 

jestem przeciwnikiem tego rozwiązania.  Jeżeli  problemem jest  to,  że inkasent pobierał 

opłatę  od wszystkich  handlujących na straganie,  to  ja  nie  widzę tu  problemu. To było 

właściwe  działanie,  kupcy  będą  szukać  takich  rozwiązań,  aby  uniknąć  płacenia.  Inną 

nieprawidłowością,  jaką  zaobserwowałem,  jest  stawianie  małego  stoiska,  a  za  nim 

samochodu  dostawczego  –  to  nie  jest  już  stoisko  handlowe.  Te  informacje  mam 

z Tygodnika  GWAREK.  Jeżeli  natomiast  występowały inne nieprawidłowości,  to  należy 

zwolnić inkasenta i wyłonić nowego.”

Radna Alicja  KOSIBA-LESIAK: „na  posiedzeniach Komisji  nie  zajmowaliśmy się  tym 

projektem uchwały. Uważam, że wycofanie się z umowy z inkasentem nie jest dobrym 

rozwiązaniem,  ponieważ  zwiększy się  stan  bezrobocia  w  Tarnowskich  Górach.  Można 

powiedzieć, że likwidacja jednego lub dwóch stanowisk pracy, to niewiele, jednak należy 

mieć  na  uwadze  dalsze  konsekwencje  np.  rodzinne.  Inkasenta  można  rozliczyć 

z nieprawidłowości rozliczenia opłat  również w inny sposób. Nie znam powodu, dlaczego 

opłaty z tych dwóch dni nie zostały zebrane. Dlaczego tak się stało? Zgadzam się ze 

stanowiskiem Radnego Krzysztofa SZNAJDERA -  uważam, że cedowanie tych czynności 

na  Straż  Miejską  jest  niezasadne.  Przed  kilkoma  miesiącami  skracaliśmy czas  pracy 

Straży  Miejskiej,  ponieważ  nie  było  możliwości  obsadzenia  dyżurami  wcześniej 

funkcjonujących  godzin  pracy.  (…)  Może  Pan  Burmistrz  zdecyduje  się  zatrudnić 

pracownika,  księgowego,  który będzie  rozliczał  pobór  inkasa.  Uwadze Straży Miejskiej 
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umyka  zjawisko  powstawania  dzikich  wysypisk  śmieci,  poza  ścisłym  Centrum  Miasta. 

Patrole powinny przemieszczać się dużo częściej. Mam wątpliwość, czy ochrona terenów 

wyznaczonych przez Radę Miejska, jako prawnie chroniona, będzie właściwa, gdy Straż 

Miejska poświęci uwagę, pobieraniu opłaty targowej.”

Przewodniczący  Rady Miejskiej  Piotr  SZCZĘSNY przedstawił  pismo  pana  Andrzeja 

WALURA z  dnia  24  listopada  br.  o  następującej  treści:  „w  związku  z  wystąpieniem 

wydziału  Gospodarki  Miejskiej  tut.  Urzędu  do  Rady  Miejskiej  o  odwołanie  mnie  ze 

stanowiska inkasenta opłat targowych z powodu szkody w budżecie miasta spowodowanej 

moją dwudniową nieobecnością na targu, proszę o rozpatrzenie mojego wyjaśnienia w tej 

sprawie. Szkody te, to nieskasowanie opłat targowych we wtorek tj. 17.11.2009r.  I środę – 

18.11.2009r.  Z  powodu  choroby  mojej  jak  i  osoby   mnie  zastępującej.  Już  w  środę 

18.11.2009r.  -  po  jednym  dniu  nieobecności  na  targu  Pan  Burmistrz  podjął  decyzję 

o zerwaniu  ze  mną  umowy  bez  zachowania  terminu  wypowiedzenia,  tzn.  w  trybie 

natychmiastowym.  W  środę  po  południu  zadzwonił  do  mnie  Naczelnik  Wydziału 

Gospodarki Miejskiej Pan ZIENTKOWSKI i polecił mi stawić się w Urzędzie w czwartek – 

19.11.2009r.   W  czwartek  19.11.2009r.  Skasowałem  targ.  Od  Pana  Naczelnika 

dowiedziałem się o zwolnieniu mnie bez zachowania terminu wypowiedzenia, jeśli wniosek 

o  zwolnienie  uzyska  zgodę  Rady  Miasta.  Pracę  będę  wykonywał  do  czasu 

uprawomocnienia  się  uchwały  w  tej  sprawie.  W  piśmie  do  Pana  Burmistrza  z  dnia 

19.11.2009r.  Przedstawiłem  zwolnienie  lekarskie  od  16.11  –  22.11.2009r. 

I zadeklarowałem pokrycie  strat  wynikłych  z  nieskasowania  opłat  targowych  w  dniach 

nieobecności,  bez  zrywania  ze  mną  umowy.  Na  pismo  nie  otrzymałem  odpowiedzi. 

Z powodu  nasilenia  się  choroby  nie  mogłem  w  piątek  tj.  20.11.2009r.  podjąć  pracy. 

Kasowaniem  zajęła  się  Straż  Miejska.  Od  23.11  do  26.11.2009r.  Jestem  nadal  na 

zwolnieniu lekarskim. W piątek 27.11. mogę podjąć pracę. W związku z wieloletnią – 11 lat 

– pracą, w czasie której przyniosłem do kasy miasta 7 mln zł, a w czasie tegorocznych 

Gwarków skasowałem ponad 41 tys zł, miałem nadzieje na polubowne załatwienie sprawy 

tzn. ja pokrywam straty za nieskasowanie opłat za 2 dni, a Urząd nie rozwiązuje ze mną 

umowy.  Informuję,  że  inkasentem opłat  targowych  jestem od  11  lat,  najpierw na  Hali 

Targowej, a 21grudnia 2000r. Przejąłem targ miejski po Annie i Czesławie Półtorak, którym 

po kontroli RIO udowodniono zawłaszczenie 100.000 zł na szkodę Gminy. Po przejęciu 

targu trzykrotnie podniosłem dochody z opłat targowych na rzecz Gminy. Nigdy od nikogo 

nie  wziąłem grosza,  toteż  mogłem wymagać  od  handlujących  płacenia  opłat  zgodnie 
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z obowiązującym prawem. Zawsze w terminie rozliczam się z bloczków opłat targowych. 

Szanowny  Panie  Przewodniczący,  proszę  o  jednakowe  traktowanie  podmiotów 

gospodarczych.  Czuję  się  dyskryminowany,  ponieważ  Urząd  umorzył  P.  Półtorak 

kilkadziesiąt tysięcy długu, a mnie chcą zwolnić za 2200 do 2600 zł nieskasowanych opłat 

za wtorek i  środę. Szanowni Państwo Radni,  jeżeli  chcecie mieć pewność na uczciwe 

kasowanie  opłat  targowych  i  co  za  tym idzie  wysokie  dochody dla  Gminy zagłosujcie 

przeciw  zerwaniu  ze  mną  umowy.  Zapewniam  profesjonalną  obsługę  inkasencką, 

rzetelność i uczciwość, co ma swoją wartość przy zbieraniu pieniędzy.”

Następnie  Przewodniczący Rady Miejskiej dodał: „Pani WALURA, była dzisiaj u mnie 

z interwencją w sprawie syna. Nie mogła być obecna na sesji z powodu choroby (Pani 

WALURA jest  nieuleczalnie  chora,  syn  poświęca część swoich  dochodów na leczenie 

matki).  Sprawę należy zbadać bardzo  dokładnie,  nie  znam szczegółów tej  sprawy od 

strony  Pana  Burmistrza.  Zgodnie  z  opinią  innych  osób,  pobór  opłaty  przez 

dotychczasowego inkasenta odbywał  się bez zarzutu. W mojej  opinii  Straż Miejska nie 

powinna  pobierać  opłat  handlowych.  Pamiętacie  Państwo,  jak  zwróciliście  się  do 

Burmistrza  Miasta,  z  sugestią,  aby  uruchomił  nocną  zmianę,  ponieważ  najwięcej 

łobuzerstwa dzieje się  w nocy (od godziny 22.00 do godziny 6.00).  Burmistrz  Miasta 

powiedział,  że  nie  jest  to  możliwe,  ponieważ  do  obsadzenia  tych  godzin,  musiałby 

zatrudnić nowych pracowników, na co Rada Miejska musiałaby wyrazić zgodę. W tej chwili 

Burmistrz  Miasta  pozbywa  się  osoby  z  dużym  doświadczeniem  w  pobieraniu  opłaty 

targowej. Ja będę głosował przeciwko temu projektowi uchwały, może należy przekazać ją 

do zaopiniowania przez Komisje. Ja nie znam treści umowy zawartej pomiędzy Urzędem 

Miejskim, a inkasentem.”

Zastępca  Burmistrza Miasta Piotr SKRABACZEWSKI: „od likwidacji łobuzerstwa jest 

policja. Prosiłbym o ważenie słów, ponieważ mają one swoją wagę... Myśmy nie skracali 

czasu pracy Straży Miejskiej. Określaliśmy godziny czasu pracy Straży Miejskiej. Nie jest 

to meritum sprawy. Mówimy o dobrach Gminy... Burmistrz Miasta jest odpowiedzialny za 

finanse  Gminy.  Sprawa  jest  poważna,  nie  mówimy  tu  o  stosunku  pracy.  Nie  są  to 

pracownicy Urzędu Miejskiego. Na pobór opłaty ogłaszamy przetarg, zgłosiły się do tego 

firmy. Nie mówmy, że likwidujemy dwa etaty, mówimy o umowie cywilno-prawnej, w której 

zawarte są prawa i  obowiązki firmy. Fakt braku poborów, to wierzchołek góry lodowej, 

rzecz była analizowana wielokrotnie i przysparza nam nowych problemów. Ponieważ firma 

się nie wywiązuje ze swoich obowiązków, przedstawianie zwolnienia lekarskiego, w relacji 
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umowy  cywilno-prawnej  pomiędzy  Gminą  Tarnowskie  Góry,  a  firmą  jest  niepoważne. 

W związku  z  dążeniem do  minimalizacji  utraty  dochodu  Gminy z  tytułu  poboru  opłaty 

targowej  (my  nie  mamy  wpływu  na  to,  że  Pan  jako  firma  nie  zorganizował  sobie 

zastępstwa może nie mamy ale np. pracownika), nie mamy pewności, że ta opłata będzie 

zbierana,  ponadto  były  inne  problemy,   jeżeli  będzie  potrzeba,  to  ja  to  przedstawię... 

W naszej ocenie pobór opłaty jest nie taki, jaki powinien być. Firma się nie wywiązuje ze 

swojej  umowy,  w  związku  tym  projekt  uchwały  zakłada  czasowo  wprowadzenie  w  te 

obowiązki pracowników Straży Miejskiej (do czasu rozstrzygnięcia przetargu). Rozumiem, 

że  Pan  się  kaja,  przeprasza...  tu  chodzi  o  dyscyplinę  finansów  publicznych, 

odpowiedzialność  Burmistrza  i  osób  działających  z  jego  upoważnienia,  przed  ustawą 

o finansach publicznych,  która jest  jednoznaczna.  Mówimy o relacji  gmina – firma,  tak 

samo Firma REMONDIS mogła powiedzieć: operator śmieciarki był chory, nie mogliśmy 

wywieść  śmieci.  Proszę Państwa o przyjęcie  tego projektu  uchwały,  ponieważ sprawa 

dotyczy  dochodów Gminy,  musimy  mieć  też  czas  na  przygotowanie  przetargu.  Jeżeli 

zdarzy się sytuacja, że nikt nie przystąpi do przetargu lub pojawią się problemy, to Gmina 

ma taki wentyl bezpieczeństwa. W innych Gminach Straż Miejska pobiera opłaty targowe.”

Ad. vocem
Radny  Krzysztof  SZNAJDER:  „zgadzam  się,  że  jeżeli  Gmina  nie  podjęłaby  działań 

wobec stwierdzonych nieprawidłowości... nawet podejrzenie nieprawidłowości upoważnia 

Burmistrza Miasta do podjęcia działań.  Myśmy nie  podjęli  projektu uchwały w sprawie 

czasowego poboru do czasu wyłonienia nowego wykonawcy. Gdyby tak wyglądał projekt 

uchwały nie składałbym zastrzeżeń, ponieważ dobry gospodarz podstępuje jak należy.(...) 

Jeżeli Pan Burmistrz dokona modyfikacji tego projektu uchwały, będę głosował za.”

Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr SZCZĘSNY: „jestem przeciwny temu, żeby Straż 

Miejska pobierała opłaty. Straż Miejska ma co robić. Widziałem Straż Miejską, jak pobiera 

opłatę  (robię zakupy na targowisku co wtorek i piątek) - robią to bardzo długo, gdyż przy 

tej okazji załatwiają oni jeszcze sprawy porządkowe. W czasie zbierania opłaty targowej, 

nie robią tego, co jest kreślone w Statucie – to chyba logiczne. Mam pytanie do Pana 

Burmistrza,  czy  w  umowie  widnieje  zapis  dotyczący  konsekwencji  dla  inkasenta,  za 

niepobieranie opłaty targowej? Bardzo ważną sprawą są dochody gminy, jeżeli inkasent 

się  nie  sprawdza,  należy  wyciągnąć  z  tego  konsekwencje.  Czy  Panu  Burmistrzowi 

wiadomo  jest  coś  o  udowodnieniu  przez  RIO  zagarnięcia  100.000  zł  przez  innego 
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inkasenta? W jaki sposób można zabezpieczyć Gminę przed takimi działaniami?”

Radny Stanisław KOWOLIK: „wnoszę, aby po uzyskaniu odpowiedzi na zadane pytania 

zakończyć dyskusję i przejść do procedury głosowania.”

Za przyjęciem wniosku głosowało – 9 Radnych, przeciw – 6 Radnych, od głosu  wstrzymał 

się – 1 Radny. 

Wniosek zatem został przyjęty.

Zastępca  Burmistrza  Miasta  Piotr  SKRABACZEWSKI:  „Pan  Mecenas  może 

powiedzieć, czy może zostać wprowadzone pojęcie  do „czasowego” oraz dlaczego do 

tego zadania została wyznaczona Straż Miejska.”

Radca Prawny Maciej HONIEK:  „ustawa o opłatach lokalnych, wprowadza obowiązek 

powoływania  inkasentów  przez  Radę  Miejską  w  drodze  uchwały.  Ustawa  o  Straży 

Miejskiej  nakłada  obowiązek  powołania  jej  w  drodze  uchwały  Rady  Miejskiej.  Prawo 

lokalne nie może być ograniczone czasowo.”

Zastępca Burmistrza Miasta Piotr SKRABACZEWSKI: „Strażnicy Miejscy chodząc po 

targowisku mogą jednocześnie wykonywać swoje obowiązki (np. sprawdzać czystość na 

stoiskach) i pobierać opłaty - wydawać blankiety.”

Po  zakończeniu  dyskusji  Przewodniczący  Rady  Miejskiej przystąpił  do  procedury 

głosowania przedmiotowego projektu uchwały.

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało – 12 Radnych, przeciw – 7 Radnych, od głosu 

wstrzymał się – 1 Radny. 

Rada  Miejska  podjęła UCHWAŁĘ  Nr  XLIX/566/2009 w  sprawie  zmiany  Uchwały 
Nr XXXVI/397/2008 z dnia 30 grudnia 2008r.  w sprawie zarządzenia poboru opłaty 
targowej w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za 
inkaso. 
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
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Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr SZCZĘSNY poinformował, iż pojawiły się wnioski 

o ogłoszenie przerwy obiadowej, a następnie ogłosił przerwę do godziny 16.00

Po przerwie

Ad. 16, 22
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Piotr  SZCZĘSNY  poprosił  o  łącznie  przestawienie 

następujących projektów uchwał:

• w sprawie   wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres nie 

przekraczający trzech lat nieruchomości gruntowej będącej własnością Gminy Tarnowskie 

Góry.

• w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy nieruchomości 

gruntowych położonych w Tarnowskich Górach.

• w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy nieruchomości 

gruntowych będących własnością Gminy Tarnowskie Góry.

• w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 

gruntowej będącej własnością Gminy Tarnowskie Góry.

• w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres do 

trzech lat nieruchomości gruntowej położonej w rejonie ulicy Styczyńskiego w Tarnowskich 

Górach.

Powyższe projekty uchwał przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Miejskiej Marek 
KABUS. 

Przewodniczący  Komisji BUDŻETOWEJ Kazimierz SZCZERBA poinformował, że Ko-

misja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowe projekty uchwał. 

Przewodniczący Komisji  INFRASTRUKTURY I  ROZWOJU MIASTA Marek PORADA 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowe projekty  uchwał. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Piotr  SZCZĘSNY przystąpił  do  omawiania  projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres nie  

przekraczający trzech lat nieruchomości gruntowej będącej własnością Gminy Tarnowskie  

Góry.
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Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  Łukasz  GARUS:  „w  sprawie  Towarzystwa 

Krzewienia Kultury Fizycznej „ZNICZ” (TKKF „ZNICZ”) -  przez rok mieliśmy opracować 

koncepcję,  ubolewam, że nie ma Prezesa Towarzystwa,  ponieważ nie ma partnera do 

rozmowy. Mamy bardzo ładne miejsce, ładne korty, działają one tylko w sezonie letnim, 

chciałbym,  żeby funkcjonowały one całoroczne.  W ościennych gminach można pograć 

w tenisa  cały  rok.  Moja  koncepcja:  pomóżmy  Towarzystwu  finansowo,  spróbujmy 

zadaszyć ten kort. W Bytomiu jest zamontowany balon nad kortem, dzięki temu można 

tam grać, gdy pada deszcz i poza sezonem letnim. Jeżeli coś włożymy, to moglibyśmy 

z tego  coś  wyciągnąć   np.  podnieść  czynsz.  (…)  Jaka  stawka  czynszu  obowiązuje 

Towarzystwo  w tym roku? Apeluję o podjęcie rozmów oraz wypracowanie koncepcji, aby 

można było z tego obiektu korzystać cały rok.”

Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr SZCZĘSNY poinformował, że w dniu wczorajszym 

przeprowadził  rozmowę z Prezesem TKKF „ZNICZ”,  który poinformował go, że zostały 

zakupione namioty w formie balonu, które zostaną zamontowane na dwóch kortach. 

Zastępca Burmistrza Miasta Piotr SKRABACZEWSKI: „nie można mieć rozwiązania na 

wszystko, jeżeli jest taki popyt na korty, to jest to sygnał dla prywatnych inwestorów. Jeżeli 

chcemy halę sportową, bieżnię... wszystkiego zrobić nie zdołamy, jest to również kwestia 

priorytetów,  ze  względu  na  krąg  korzystających  z  danych  urządzeń  sportowych. 

Towarzystwo miało duże plany i wizje, na początku Gmina miała dać środki i to zrobić. Nie 

może być jednak takiej sytuacji, że Gmina dałaby środki, a Stowarzyszenie pobierało by 

opłaty. Wtedy jedynym wyjściem byłoby odebranie kortów od Stowarzyszenia i przejęcie 

działalności przez Gminę. Stowarzyszenie się zmobilizowało, tak jak Pan Przewodniczący 

powiedział,  będzie w ten teren inwestowało samodzielnie. Przy budowie hali  sportowej, 

chcemy, żeby to był kolejny obiekt, gdzie są inne sporty również do gry w tenisa, czy sale 

do gry w squash. Na ofertę sportową Miasta pracują nie tylko Urząd Gminy, ale również 

inne instytucje.”

Naczelnik  Wydziału  Gospodarki  Miejskiej  Marek  KABUS  poinformował,  że  stawka 

opłaty czynszowej stanowi 357,00 zł netto rocznie. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Łukasz GARUS: „z Panem Burmistrzem pozwolę 

się nie zgodzić, nie jest tak,  że nie można wszystkich uszczęśliwić, można dać trochę 
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Towarzystwu, a tym samym pobierać wyższy czynsz. Jednak temat jest bezprzedmiotowy, 

gdyż Towarzystwo samo „zabrało się do roboty”.”

Po  zakończeniu  dyskusji  Przewodniczący  Rady  Miejskiej przystąpił  do  procedury 

głosowania przedmiotowego projektu uchwały.

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało – 18 Radnych, przeciw – 0 Radnych, od głosu 

wstrzymało się – 0 Radnych. 

Rada Miejska podjęła UCHWAŁĘ Nr XLIX/567/2009 w sprawie  wyrażenia zgody na 
zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy  na  okres  nie  przekraczający  trzech  lat 
nieruchomości gruntowej będącej własnością Gminy Tarnowskie Góry.

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Piotr  SZCZĘSNY poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnych  umów  dzierżawy 

nieruchomości gruntowych położonych w Tarnowskich Górach.

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało – 18 Radnych, przeciw – 0 Radnych, od głosu 

wstrzymało się – 0 Radnych. 

Rada Miejska podjęła UCHWAŁĘ Nr XLIX/568/2009  w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie  kolejnych  umów  dzierżawy nieruchomości  gruntowych  położonych 
w Tarnowskich Górach.
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Piotr  SZCZĘSNY poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnych  umów  dzierżawy 

nieruchomości gruntowych będących własnością Gminy Tarnowskie Góry.

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało – 18 Radnych, przeciw – 0 Radnych, od głosu 

wstrzymało się – 0 Radnych. 

Rada Miejska podjęła UCHWAŁĘ Nr XLIX/569/2009  w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie  kolejnych  umów  dzierżawy  nieruchomości  gruntowych  będących 
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własnością Gminy Tarnowskie Góry.
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr SZCZĘSNY przystąpił do procedury głosowania 

projektu  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy  

nieruchomości gruntowej będącej własnością Gminy Tarnowskie Góry.

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało – 18 Radnych, przeciw – 0 Radnych, od głosu 

wstrzymało się – 0 Radnych. 

Rada Miejska podjęła UCHWAŁĘ    Nr XLIX/570/2009   w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej będącej własnością 
Gminy Tarnowskie Góry.
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr SZCZĘSNY przystąpił do procedury głosowania 

projektu uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na 

okres  do  trzech  lat  nieruchomości  gruntowej  położonej  w  rejonie  ulicy  Styczyńskiego 

w Tarnowskich Górach.

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało – 18 Radnych, przeciw – 0 Radnych, od głosu 

wstrzymało się – 0 Radnych. 

Rada Miejska podjęła UCHWAŁĘ Nr XLIX/571/2009     w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres do trzech lat nieruchomości gruntowej 
położonej w rejonie ulicy Styczyńskiego w Tarnowskich Górach.
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. 21, 22
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Piotr  SZCZĘSNY  poprosił  o  łącznie  przestawienie 

następujących projektów uchwał:

• w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości  gruntowej  niezabudowanej 

położonej w Tarnowskich  Górach przy ul. K. Odnowiciela.

• w sprawie zgody na zbycie części nieruchomości gruntowej niezabudowanej położonej 
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w rejonie ul. Szymały w Tarnowskich Górach.

Powyższe projekty uchwał przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Miejskiej Marek 
KABUS. 

Przewodniczący   Komisji  BUDŻETOWEJ  Kazimierz  SZCZERBA  poinformował,  że 

Komisja  pozytywnie zaopiniowała przedmiotowe projekty uchwał. 

Przewodniczący Komisji  INFRASTRUKTURY I  ROZWOJU MIASTA Marek PORADA 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowe projekty  uchwał. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu w dyskusji  Przewodniczący Rady Miejskiej 
Piotr  SZCZĘSNY przystąpił  do  procedury  głosowania  projektu  uchwały w  sprawie 

wyrażenia  zgody  na  zbycie  nieruchomości  gruntowej  niezabudowanej  położonej  

w Tarnowskich  Górach przy ul. K. Odnowiciela.

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało – 18 Radnych, przeciw – 0 Radnych, od głosu 

wstrzymało się – 0 Radnych. 

Rada Miejska podjęła UCHWAŁĘ Nr XLIX/572/2009  w sprawie wyrażenia zgody na 
zbycie nieruchomości gruntowej niezabudowanej położonej w Tarnowskich  Górach 
przy ul. K. Odnowiciela.
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Następnie  Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr SZCZĘSNY przystąpił  do procedury 

głosowania projektu uchwały  w sprawie zgody na zbycie części nieruchomości gruntowej  

niezabudowanej położonej w rejonie ul. Szymały w Tarnowskich Górach.

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało – 18 Radnych, przeciw – 0 Radnych, od głosu 

wstrzymało się – 0 Radnych. 

Rada Miejska podjęła UCHWAŁĘ Nr XLIX/573/2009 w sprawie zgody na zbycie części 
nieruchomości  gruntowej  niezabudowanej  położonej  w  rejonie  ul.  Szymały 
w Tarnowskich Górach.
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Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. 23-25
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Piotr  SZCZĘSNY  poprosił  o  łącznie  przestawienie 

następujących projektów uchwał:

• w  sprawie  zmiany  fragmentu  miejscowego  planu  zagospodarowania 

przestrzennego  dla  dzielnicy  Bobrowniki  Śląskie  –  Wschód  w  Tarnowskich  Górach, 

w zakresie zmiany przeznaczenia działki nr 1778/197 położonej przy ulicy Grunwaldzkiej.

• w  sprawie  zmiany  fragmentu  miejscowego  planu  zagospodarowania 

przestrzennego  dla  dzielnicy  Bobrowniki  Śląskie  –  Wschód  w  Tarnowskich  Górach 

w zakresie zmiany przebiegu drogi w rejonie ulicy Radzionkowskiej.

• w sprawie zmiany fragmentu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla  dzielnicy  Bobrowniki  Śląskie  –  Wschód  w  Tarnowskich  Górach   w  zakresie 

rozszerzenia funkcji terenu zabudowy usługowej o funkcję sportu i rekreacji.

Powyższe  projekty  uchwał  przedstawił  Zastępca  Naczelnika  Wydziału  Architektury 
Tomasz TRZCIONKOWSKI.

Przewodniczący   Komisji  BUDŻETOWEJ  Kazimierz  SZCZERBA  poinformował,  że 

Komisja  pozytywnie zaopiniowała przedmiotowe projekty uchwał. 

Przewodniczący Komisji  INFRASTRUKTURY I  ROZWOJU MIASTA Marek PORADA 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowe projekty  uchwał. 

Dyskusja:
Radny Marek JAWORSKI: „w kwestii finansowej, wiadomo, że opracowanie tych zmian 

kosztuje  Gminę  niebagatelne  pieniądze.  Czy  możemy  się  spodziewać,  że  przy 

przyjmowaniu kolejnych planów zagospodarowania przestrzennego, będzie opracowany 

jakiś system ujęcia wszystkich wniosków dotyczących planu, tak, żebyśmy jednocześnie 

ujmowali szereg spraw? Chodzi mi o ograniczenie kosztów.”

Zastępca Burmistrza Miasta Piotr  SKRABACZEWSKI:  „Gmina sporządza plan, który 

staje się prawem miejscowym, życie toczy się dalej i plany się dezaktualizują, właściciele 

nieruchomości mogą wnioskować o zmianę istniejącego planu. Takie przypadki będą na 
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pewno  przy  planach  na  południe.  Bardzo  dużo  postulatów  i  uwag  zostało 

przeanalizowanych. Jest szansa, że większość uwag zostanie uwzględniona, jednak nie 

można  wykluczyć,  tego,  że  jakiś  mieszkaniec  zwróci  się  o  zmianę,  należy  wtedy 

rozstrzygnąć,  czy  tą  zmianę  ująć,  musi  minąć  jakiś  czas  funkcjonowania  planu,  aby 

uzasadniona była jego zmiana. Koszty tych zmian to 34.000 zł. W jednym z przypadków 

ujęta  jest  opłata  planistyczna,  jeżeli  właściciel  nieruchomości  podzieli  ją  i  sprzeda 

w przeciągu pięciu lat, to wydatek na zmianę planu częściowo się zwróci.”

Po zakończeniu dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr SZCZĘSNY przystąpił do 

procedury głosowania projektu uchwały w sprawie zmiany fragmentu miejscowego planu 

zagospodarowania  przestrzennego  dla  dzielnicy  Bobrowniki  Śląskie  –  Wschód 

w Tarnowskich Górach, w zakresie zmiany przeznaczenia działki nr 1778/197 położonej  

przy ulicy Grunwaldzkiej.

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało – 18 Radnych, przeciw – 0 Radnych, od głosu 

wstrzymało się – 0 Radnych. 

Rada  Miejska  podjęła UCHWAŁĘ  Nr  XLIX/574/2009  w  sprawie  zmiany  fragmentu 
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla  dzielnicy  Bobrowniki 
Śląskie – Wschód w Tarnowskich Górach, w zakresie zmiany przeznaczenia działki 
nr 1778/197 położonej przy ulicy Grunwaldzkiej.
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr SZCZĘSNY przystąpił do procedury głosowania 

projektu  uchwały  w sprawie  zmiany  fragmentu  miejscowego  planu  zagospodarowania 

przestrzennego  dla  dzielnicy  Bobrowniki  Śląskie  –  Wschód  w  Tarnowskich  Górach 

w zakresie zmiany przebiegu drogi w rejonie ulicy Radzionkowskiej.

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało – 18 Radnych, przeciw – 0 Radnych, od głosu 

wstrzymało się – 0 Radnych. 

Rada  Miejska  podjęła UCHWAŁĘ  Nr  XLIX/575/2009  w  sprawie  zmiany  fragmentu 
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla  dzielnicy  Bobrowniki 
Śląskie  –  Wschód  w  Tarnowskich  Górach  w  zakresie  zmiany  przebiegu  drogi 
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w rejonie ulicy Radzionkowskiej.
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr SZCZĘSNY przystąpił do procedury głosowania 

projektu  uchwały  w sprawie  zmiany  fragmentu  miejscowego  planu  zagospodarowania 

przestrzennego  dla  dzielnicy  Bobrowniki  Śląskie  –  Wschód  w  Tarnowskich  Górach 

w zakresie rozszerzenia funkcji terenu zabudowy usługowej o funkcję sportu i rekreacji.

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało – 18 Radnych, przeciw – 0 Radnych, od głosu 

wstrzymało się – 0 Radnych. 

Rada  Miejska  podjęła UCHWAŁĘ  Nr  XLIX/576/2009  w  sprawie  zmiany  fragmentu 
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla  dzielnicy  Bobrowniki 
Śląskie – Wschód w Tarnowskich Górach  w zakresie rozszerzenia funkcji terenu 
zabudowy usługowej o funkcję sportu i rekreacji.
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. 26
Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr SZCZĘSNY złożył w n i o s e k  o wprowadzenie 

do  porządku  obrad  projektu  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  wezwania  do  usunięcia 

naruszenia prawa w Uchwale Nr XLVIII/553/2009 Rady Miejskiej w Tarnowskich Górach 

z dnia  28 października 2009r.  w sprawie określenia  liczby przeznaczonych do wydania 

w 2010 roku nowych licencji na wykonywanie transportu drogowego taksówką na terenie 

Gminy Tarnowskie Góry.

Następnie  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Piotr  SZCZĘSNY przedstawił  projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem. 

W  dalszej  kolejności  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Piotr  SZCZĘSNY poddał  pod 

głosowanie złożony wniosek.

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało – 17 Radnych, przeciw – 0 Radnych, od głosu 

wstrzymało się – 1 Radny. 

Wniosek zatem został przyjęty.
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Wobec powyższego dalszy porządek obrad dzisiejszej sesji będzie następujący:
...
26. Projekt uchwały  w sprawie rozpatrzenia wezwania do usunięcia naruszenia prawa 

w Uchwale  Nr  XLVIII/553/2009  Rady  Miejskiej  w  Tarnowskich  Górach  z dnia  28 

października 2009r. w sprawie określenia liczby przeznaczonych do wydania w 2010 roku 

nowych  licencji  na  wykonywanie  transportu  drogowego  taksówką  na  terenie  Gminy 

Tarnowskie Góry.

27.Interpelacje, wnioski, pytania Radnych oraz dyskusja ogólna – część druga.
Porządek obrad XLIX sesji został przyjęty, jak w pkt. 1 – 27, str.1 i 2 niniejszego Protokołu.

Dyskusja:
Radny  Kazimierz  SZCZERBA:  „usłyszałem  propozycję  zwołania  posiedzenia  Komisji 

w tej  sprawie.  Uważam,  że  jest  to  niepotrzebne  –  czasami  mamy do  czynienia  z  tak 

oczywistymi sprawami, że Rada Miejska nie ma wątpliwości.”

Po zakończeniu dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr SZCZĘSNY przystąpił do 

procedury głosowania przedmiotowego projektu uchwały.

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało – 16 Radnych, przeciw – 2 Radnych, od głosu 

wstrzymało się – 0 Radnych. 

Rada Miejska podjęła UCHWAŁĘ Nr XLIX/577/2009  w sprawie rozpatrzenia wezwania 
do  usunięcia  naruszenia  prawa  w Uchwale  Nr  XLVIII/553/2009  Rady  Miejskiej 
w Tarnowskich  Górach  z dnia  28  października  2009r.  w sprawie  określenia  liczby 
przeznaczonych  do  wydania  w 2010  roku  nowych  licencji  na  wykonywanie 
transportu drogowego taksówką na terenie Gminy Tarnowskie Góry.
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. 27
Ostatnim  punktem  porządku  obrad  są  interpelacje,  wnioski,  pytania  Radnych  oraz 

dyskusja ogólna.

Radny Franciszek NOWAK złożył wniosek o nieodczytywanie przez Przewodniczącego 

Rady Miejskiej wniosków i pytań Radnych, które wpłynęły w okresie międzysesyjnym oraz 
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o  złożenie  interpelacji,  wniosków  i  pytań  Radnych  do  Burmistrza  Miasta  w  formie 

pisemnej.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Piotr  SZCZĘSNY  poddał  pod  głosowanie  złożony 

wniosek.

Za przyjęciem wniosku głosowało 13 Radnych, przeciw – 4 Radnych, od głosu wstrzymał 

się – 1 Radny. 

Wniosek zatem został przyjęty.

Po  wyczerpaniu  przyjętego  porządku  obrad  dzisiejszej  sesji,  Przewodniczący  Rady 
Miejskiej Piotr SZCZĘSNY słowami „Szczęść Boże” zamknął obrady XLIX sesji Rady 
Miejskiej w Tarnowskich Górach.

Protokołował:

/-/ M. Solinger 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

         /-/ Piotr SZCZĘSNY
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